
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2023. június 27-én 16.00 órai 
kezdettel megtartott üléséről. 
 
Az ülés helye:  Városi Könyvtár Vadász utcai rendezvényterme 
   (Nagykáta, Dózsa György út 15/A.) 
 
Jelen vannak: Dorner Gábor polgármester, 
   Agócs Pál alpolgármester, 

Botka Sándor, Gyüre Károlyné,  
Gyüre Pál, Juhász Erzsébet,  
Kármán Katalin, Kele Róbert, 
Molnár István, Simon László,  
Szabó Ákos, Velkeiné Tóth Ágnes Klára képviselő, 

   Karsainé Magyar Ildikó jegyző,     
  
A meghívó a jegyzőkönyv 1. számú melléklete. 
A jelenléti ív a jegyzőkönyv 2. számú melléklete. 
 
Az ülésen részt vett meghívott vendég (ek): Tóth István tű. őrgy. a Nagykáta Hivatásos  

Tűzoltóparancsnokság tűzoltóparancsnoka, 
Nagy Béla a Tiszamenti Regionális Vízművek  
Zrt. képviselője, a Nagykátai Üzemmérnökség  
vezetője, 
Balla Mihály a Nagykátai Gyógyfürdő és  
Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. és a Káta 
Hidro Kft. ügyvezetője, 
Szegedi Tamara a Nagykátai Család-és 
Gyermekjóléti Központ intézményvezetője, 
Pál Erzsébet a Nagykátai Városi Napközi  
Otthonos Óvoda intézményvezetője, 
Kun Szilárd a Városgazdálkodási Szervezet  
igazgatója, 
Belányi Mónika pályázó 
 

Dorner Gábor: Tisztelettel és szeretettel köszönt mindenkit Nagykáta Város 
Önkormányzata 2023. június 27-ei képviselő-testületi ülésén. Külön köszönti Tóth István 
tűzoltó őrnagy urat, a Nagykáta Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság vezetőjét, Nagy Béla 
urat, a TRV Zrt. Nagykátai Üzemmérnökségének vezetőjét. Megállapítja, hogy a 
képviselő-testület 12 tagja közül 12 fő jelen van, tehát az ülés határozatképes. Az 
előterjesztéseket a hozzájuk kapcsolódó mellékletekkel együtt mindenki megkapta. Várja a 
kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, 
aki a napirendi pontokat elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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120/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Napirendi pontok: 1./ Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között 

      történt fontosabb eseményekről 
Előadó: polgármester 

 
2./ Rendelet alkotás Nagykáta Város Önkormányzata által alapított  
     és adományozható kitüntetésekről 
 Előadó: polgármester 
 
3./ A hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló 7/2016. (VI.29.)  
     sz. önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezése 
 Előadó: polgármester 
 
4./ Beszámoló Nagykáta Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2022. évi  
     tűzvédelmi tevékenységéről  
 Előadó: polgármester 
 
5. / Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. beszámolója Nagykáta  
      városban végzett 2022. évi víziközmű-szolgáltatási       
      tevékenységéről  
 Előadó: polgármester 
 
6./ Az önkormányzat 2023. évi közbeszerzési tervének módosítása 
 Előadó: polgármester 
  
7./ Közbeszerzési Szabályzat felülvizsgálata 
 Előadó: polgármester 

 
8./ Káta Hidro Kft. elmaradt bérleti díjával kapcsolatos  
     döntéshozatal 
 Előadó: polgármester 

 
9./ Kistérségi Gondozási Központ, Nagykáta SZMSZ-ének  
     jóváhagyása 
 Előadó: polgármester 

 
10./ Nagykátai Család-és Gyermekjóléti Központ Szakmai  
       Programjának jóváhagyása 
 Előadó: polgármester 

 
11./ Nagykáta Városi Napközi Otthonos Óvoda óvodavezetői  
       álláshely betöltésére kiírt pályázat elbírálása 
 Előadó: polgármester 
 
12./ A Városgazdálkodási Szervezet 2023. III. negyedéves  
     munkatervének elfogadása 
 Előadó: polgármester 
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13./ Duna-Tisza közi Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi  
      Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodásának  
      módosítása 
 Előadó: polgármester 
 
14./Egyebek 
14/1. A Képviselő-testület 2023. II. félévi munkatervének elfogadása 
 Előadó: polgármester 
14/2. Nagykátai Városi Könyvtár és Művelődési Központ 2022. évi  
         működéséről szóló beszámoló elfogadása és a 2023. évi   
         intézményi munkaterv jóváhagyása 
 Előadó: polgármester 
14/3. dr. Angyal József Sándorné dr. Bogáthy Beáta fogszakorvos  
        kérelme megbízási szerződés megszüntetésére 

Előadó: polgármester 
14/4. Magyar Komposzt Zrt. kérelmére HÉSZ módosítása közbenső 
         döntés 
 Előadó: polgármester 
14/5. Maradványvagyon-hasznosító Zrt. felajánlása  
 Előadó: polgármester 
14/6. 311. sz. főút 11,5 t burkolatmegerősítés párhuzamos  
          kerékpárúttal Cegléd-Nagykáta közötti szakasz előkészítése,  
          Nagykáta elkerülő nyomvonal véleményezése 
 Előadó: polgármester 
14/7. Nagykáta Se tulajdonosi hozzájárulás iránti kérelme 
 Előadó: polgármester 
14/8. Ceglédi Tankerületi Központ tulajdonosi hozzájárulás iránti  
          kérelme 
 Előadó: polgármester 
14/9. Káta Épszöv Kft. kérelme beépítési kötelezettség törlésére  

    Előadó: polgármester 
14/10. Az orosz-ukrán háború egyéves évfordulójáról szóló      
           5/2023.(III.31) OGY határozathoz való csatlakozásról 
 Előadó: polgármester 
14/11. Javaslat díszpolgári cím adományozására 
 Előadó: polgármester 
14/12. Önkormányzati bérlakás iránti kérelmek 
 Előadó: polgármester 

 
1./ Napirendi pont 
Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között történt fontosabb 
eseményekről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A tájékoztatót mindenki megkapta, melyet a következőkkel szeretné 
kiegészíteni:  
Dr. Tóth Tímea háziorvos jelezte, hogy a jövőben nem tudja biztosítani saját házában a 
háziorvosi rendelőt, ezért kéri az Önkormányzatot, hogy gondoskodjon háziorvosi rendelő 
biztosításáról számára. Ezzel kapcsolatban az egyeztetések megkezdődtek. A Groupama 
Biztosító hivatkozva a kockázati körülmények változására a Nagykáta Város 
Önkormányzatával kötött biztosítási szerződést nem kívánja a továbbiakban fenntartani és 
azt évfordulóra felmondta. A felmondás következtében a szerződés 2023. június 15. 24.00 
órakor megszűnt. Természetesen biztosítás nélkül nem maradhatnak intézményeink, az új 
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biztosítás megkötésének előkészítő munkálatai folyamatban vannak. A 2023. április 25-ei 
testületi ülésükön zárt ülés keretében tárgyalták többek között a városi kitüntető díjak 
adományozását, az Mötv. 46. § (2) bekezdés alapján. A zárt ülésről csak a képviselő-
testületi döntés a nyilvános, a határozat kerülhet nyilvánosság elé, az, hogy ki, hogyan 
szavazott, az nem. Ezt az Ébredj Káta Frakció megsértette. Idézet az Ébredj Káta Facebook 
oldaláról: „Azonban a legnagyobb meglepetés, hogy Szabó Károly, Katica Nyugdíjas Klub 
vezetőjének jelölése nem ment át a szavazáson. Az öt ellenzéki képviselő igennel szavazott, 
a fideszes többség, pedig nem támogatta a díszpolgári cím odaítélését.” Úgy gondolja, 
hogy ez nem helyénvaló és felszólítja az Ébredj Káta Frakció képviselőit, hogy tartsák be a 
szabályokat!  
2023. június 22-én éjszaka szúnyoggyérítési munkát végeztek az Önkormányzat 
megbízásából, melynek költsége bruttó 1.500,- Ft/hektár volt.  
  
Dorner Gábor: Kérdés a tájékoztatóval kapcsolatban van-e valaki részéről?  
 
Szabó Ákos: A szúnyoggyérítéssel kapcsolatban lakossági jelzések érkeztek. Ugye ez 
enyhe köd alakú formában szokott jönni a járműből és, hogy több helyen igazából átment a 
traktor vagy a szúnyoggyérítést végző jármű, de viszont nem érkezett belőle ez a méreg, 
amivel a szúnyogokat irtják. Ezzel kapcsolatban van valamilyen információjuk?   
 
Dorner Gábor: Utána fog járni. Meg fogja kérdezni a vállalkozótól. 
 
Szabó Ákos: Köszöni szépen. 
 
Dorner Gábor: Elméletileg az útvonalat is rögzíti, meg minden egyéb dolgot dokumentál 
menet közben, azt is, hogy mikor szórt, mikor nyitotta meg. 
 
Szabó Ákos: Köszöni, mert a város központjából is kapott ilyen jelzést, hogy van, ahol 
látták, például itt a Dózsa György úton kiengedi a mérget, de mellék utcákon több helyen 
jelezték, hogy nem. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a lejárt határidejű 
határozatokról szóló tájékoztatást elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a lejárt 
határidejű határozatokról szóló tájékoztatót. 
 
2./ Napirendi pont 
Rendelet alkotás Nagykáta Város Önkormányzata által alapított és adományozható 
kitüntetésekről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 4. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Az önkormányzati kitüntető címek, díjak alapítását és adományozásának 
rendjét Nagykáta Város Önkormányzata ez idáig 3 rendeletben szabályozta. A most 
elkészült egységes rendelet-tervezetben a korábbi rendeletekben szereplő díjak, 
kitüntetések mellett új díjként megjelent a „Nagykáta Sportjáért” díj. A rendelet, 
amennyiben a képviselő-testület elfogadja, július 1-én lép hatályba. A "Nagykáta 
Sportjáért" díjra vonatkozó javaslatot a rendelet 4. § (1) bekezdésében foglaltaktól eltérően 
2023. évben július 15-ig lehet benyújtani a polgármesterhez. A rendelet társadalmi 
egyeztetésre közzé lett téve 2023. május 22-től 2023. május 26-ig honlapunkon és a 
Hivatal hirdetőtábláján, észrevétel nem érkezett. A Bizottságok összevont bizottsági ülésen 
tárgyalták a napirendi pontot, kéri Simon Lászlót, a Pénzügy Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok javaslatát.  
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Simon László: A bizottságok a május 29-ei összevont bizottsági ülésen tárgyalták a 
napirendi pontot, melyen mind a 4 bizottság határozatképes volt. A bizottságok a rendelet-
tervezetet elfogadásra javasolják. 
 

Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a rendelet megalkotásával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta: 
 
10/2023. (VI.28.) rendelet 

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotta a Nagykáta Város 
Önkormányzata által alapított és adományozható kitüntetésekről szóló önkormányzati 
rendeletét, mely az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 

3./ Napirendi pont 
A hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló 7/2016. (VI.29.) sz. önkormányzati 
rendelet hatályon kívül helyezése (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 5. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: 2023. július 1. napjától megszűnik a helyi önkormányzat 
hulladékgazdálkodási közszolgáltatással kapcsolatos feladat-ellátási kötelezettsége, mivel 
ezt a feladatot az állam veszi át, mint állami hulladékgazdálkodási közfeladatot. Az 
önkormányzati hulladékgazdálkodási feladatellátás megszűnése miatt 2023. július 1-jével 
hatályon kívül kell helyezni Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testületének a 
hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló 7/2016. (VI.29.) sz. önkormányzati 
rendeletét. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügy Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok a június 26-ai összevont bizottsági ülésen tárgyalták a 
napirendet, melyen a Pénzügyi, a Jogi, Szociális, Egészségügyi és Rendvédelmi, illetve a 
Településfejlesztési, Mezőgazdasági és Települési Értéktár Bizottság határozatképes volt. 
A bizottságok elfogadásra javasolják a rendelet hatályon kívül helyezését. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért a rendelet hatályon kívül helyezésével 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta: 
 
11/2023. (VI.28.) rendelet 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotta a hulladékgazdálkodási 
közszolgáltatásról szóló 7/2016. (VI.29.) sz. önkormányzati rendelete hatályon kívül 
helyezéséről szóló önkormányzati rendeletét, mely az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
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4./ Napirendi pont 
Beszámoló Nagykáta Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2022. évi tűzvédelmi 
tevékenységéről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 6. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Pest Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Cegléd 
Katasztrófavédelmi Kirendeltsége megküldte a Nagykáta Hivatásos Tűzoltó-
parancsnokság 2022. évi tűzvédelmi tevékenységéről készített beszámolót, melyet az 
előterjesztéshez csatoltan minden képviselőnek megküldtek. A beszámolóból láthatják, 
hogy 9 kiemelt esemény történt 2022-ben a területen és sajnos ezek között volt a Zárda 
utcai iskola tűzesete is, amely a legmagasabb V. riasztási fokozatot kapott. Ezúton is 
szeretné megköszönni parancsnok úrnak és mindenkinek, aki részt vett a védekezésben az 
áldozatos munkáját. Kérdezi parancsnok urat kívánja-e szóban kiegészíteni a beszámolót? 
 
Tóth István: Igen, köszöni szépen. Tisztelettel köszönt mindenkit. Jogszabályi 
kötelezettségének eleget téve az írásos előterjesztést megküldte a képviselő-testületnek, 
melyet még egy dologgal szeretne kiegészíteni. Kicsit úgy kezdi a mondanivalóját, mint az 
előző évben, csak eredményekkel is alátámasztaná. Az elmúlt években nekik kiemelt 
fontossággal bírt, hogy preventív tevékenységükkel megakadályozzák azt, hogy az épített 
környezetben keletkezett tűzesetek során, hogy napjaik sláger káreseménye a szén-
monoxid visszaáramlások során haláleset vagy súlyos káresemény és baleset történjen. 
Úgy gondolja, hogy ami a legfontosabb és a beszámolóból kiderül, hogy 2022-ben ilyen 
jellegű káresemény kapcsán haláleset nem történt a működési területükön. Hasonlóan 
fontos feladat volt, hogy a szabadtéri tüzeket egyrészről csökkentsék, másrészről pedig 
alacsony számon tartsák, ez 2022. évben nem volt egyszerű, hiszen azért a szabadtéri 
tüzeket jellemzően nagyon befolyásolja az aszályos időszak. Ez 2022-ben jelentős többlet 
feladatként jelentkezett számukra. Az idei évet érintő, de úgy gondolja fontos most 
elmondania ennek kapcsán, hogy szakmai javaslatára átcsoportosításra került Nagykáta 
Hivatásos Tűzoltó-parancsnokságra egy speciális, 25 tonnás 10.000 liter oltóvíz 
szállítására alkalmas tűzoltó gépjármű. Kollégái az összes típus vizsgát megszerezték rá és 
május hónaptól ez a gépjármű a térség tűzvédelmét szolgálja, ami úgy gondolja, hogy egy 
jelentős előrelépés a térség tűzvédelmét érintően. Nagyon fontosnak tartja elmondani 
Nagykáta vonatkozásában, hogy olyan káresemények voltak a működési területen, ami 
jellemzően a szabadtéri tüzekkel volt kapcsolatos, nemcsak esetszámban volt több, hanem 
kiterjedésükben is nagyobbak voltak. Ilyen volt a Kétútköze környékén történt több, mint 
10 alkalommal III-as kiemelt riasztási fokozatban történő káresemény, illetve több olyan 
nádas területeket érintő tűzeset volt, ami legalább II-es kiemelt riasztási fokozatú 
eszközöket igényelt a felszámolás során. Azonban 2022-es év nem ettől marad hangos, 
hanem ahogy polgármester úr is említette a Váci Mihály Zárda utcai Általános Iskola tüze 
miatt. Egy nagyon rövid szakmai összefoglalást hadd adjon a tűzről, ami részükről a 
legfontosabb volt. A jelzés pillanatában 86 személy volt az épületben, akik kb. 3 perccel a 
riasztást követően helyszínre érkezésükkor az épületet elhagyták. Ez köszönhető mind a 
diákok, mint pedig az ott dolgozó pedagógusok fegyelmezettségének, illetve minden 
látszódott abból, hogy a szükséges tűzvédelmi dokumentációban foglaltakat a tanárok 
ismerték és betartották a meneküléssel kapcsolatos szabályokat, ezért a helyszínre érkező 
kollégáinak volt arra még ideje, hogy mivel a személyi mentéssel már nem kellett 
foglalkozni az iskola elektronikai berendezéseit, valamint a diákok holmiainak egy részét 
is sikerült az épületből kimenteni. Ami a legfontosabb, hogy ezen 86 személy közül senki, 
illetve a mentésben résztvevők közül sem sérült meg senki. Ez egy rendkívül nagy 
eredmény úgy gondolja, illetve a tűz tovább terjedését is sikerült megakadályozni, azonban 
így is jelentős károk keletkeztek. Amit még ezzel kapcsolatban szeretett volna elmondani 
bár polgármester úr megelőzte, szeretné megköszönni a képviselő-testületnek, hiszen ez 
egy rendkívül elhúzódó káresemény volt és a beavatkozás során részt vevő tűzoltó kollégái 
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mind élelmiszer ellátásban, mint pedig védőital ellátásban nem szűkölködtek és minden a 
rendelkezésükre állt. Köszöni az ez irányú segítséget. Ennyit szeretett volna elmondani. Ha 
bármilyen kérdés van, szívesen megválaszolja. Illetve még egy dolog, a 2022-ben nyújtott 
önkormányzati támogatást szeretné megköszönni, minden esetben olyan dologra 
fordították, ami az állomány komfort érzetének javítását szolgálta, az ezzel kapcsolatos 
elszámolást pedig határidőben megküldték az önkormányzat részére. 
 
Dorner Gábor: Köszöni a szóbeli kiegészítését. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügy Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: Bizottságok tárgyalták a beszámolót, melyet egyhangúlag elfogadásra 
javasolnak, illetve javasolják a 300.000 forint anyagi támogatás biztosítását, illetve a Sport 
csarnok konditermének igénybevételének biztosítását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben  
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki elfogadja a Nagykáta Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 
2022. évi tűzvédelmi tevékenységéről szóló beszámolóját kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
121/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi  
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Pest Megyei 
Katasztrófavédelmi Igazgatóság Cegléd Katasztrófavédelmi Kirendeltség Nagykáta 
Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2022. évi tűzvédelmi tevékenységéről szóló 
beszámolóját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért a 300.000.- Forint anyagi támogatás biztosításával, 
illetve a konditerem térítésmentes használatának biztosításával kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
122/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Pest Megyei Katasztrófavédelmi 
Igazgatóság Cegléd Katasztrófavédelmi Kirendeltség Nagykáta Hivatásos Tűzoltó-
parancsnokság anyagi, tárgyi támogatási kérelmére az alábbi döntést hozza:  
Az állomány tagjai részére térítésmentesen biztosítja a Sportcsarnok konditermének 
igénybevételének lehetőségét a Sportcsarnok vezetőjével előre egyeztetett délelőtti 
időpontokban. 
300.000.- Forint anyagi támogatást biztosít Nagykáta Város Önkormányzata 2023. évi 
költségvetéséről szóló 1/2023. (III.1.) önkormányzati rendelet 12. melléklet 3.11 pontjában 
jóváhagyott előirányzat terhére.  
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A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a döntésről a kérelmezőt értesítse 
és a támogatási szerződést megkösse. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Szeretné megköszönni parancsnok úrnak és munkatársainak a Nagykátáért 
és a Nagykátai Járásért végzett munkájukat és kívánja azt, hogy a 2023-ra kitűzött célokat 
sikerüljön megvalósítani. 
 
(Tóth István tű. őrgy. a Nagykáta Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság tűzoltóparancsnoka 
távozik az ülésteremből.) 
 
5./ Napirendi pont  
Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. beszámolója Nagykáta városban végzett 2022. 
évi víziközmű-szolgáltatási tevékenységéről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 7. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A TRV Zrt. megküldte a 2022. évre vonatkozó éves beszámolóját, melyet 
az előterjesztéshez csatoltan megküldtek. Kérdezi üzemmérnökség vezető urat, szeretné-e 
szóban kiegészíteni a beszámolót?  
 
Nagy Béla: Igen, egy pár szót szeretne szólni. Tisztelettel köszönt mindenkit. Elsősorban 
azt mondaná el, ami kézzelfogható lenne, elkezdték kampányszerűen a vízórák cseréjét az 
üzemmérnökség területén, többek között Nagykátán is. Nagykátán azzal szembesültek –
tudták -, hogy vízóra cserét megvalósítani nem olyan egyszerű, mivel itt  ki kellett cserélni 
a bekötő vezetéket is. Az üzemmérnökséghez 25 település tartozik és megmondja őszintén 
ott kezdték, ahol azt tudták (hangfelvételről nem érthető) nekik most ki kell cserélni 8.000 
vízórát az üzemmérnökség területén és ebben Nagykáta is benne van, csak Nagykátának a 
vízóra cseréje nem olyan egyszerű, mint az összes többi településé, mert itt rengeteg a 
burkolt terület, illetve a bekötések is elavultak, tehát csak az óracsere nem elég, ki kell 
cserélni a bekötővezetéktől az ingatlanig, ami sok esetben 4 fajta anyagból készült, ólom, 
acél, PVC, polietilén. Ez a legextrémebb történet. Külön tervet kellett kidolgozniuk, a 
fedezet erre olyan szempontból lett biztosítva, hogy a gördülő fejlesztési tervben van egy 
beruházási rész, amelyet jóváhagyott a hatóság és az önkormányzat, illetve a felújítás 
pótlás terv részét. Ez a beruházás „nagyon költségigényes”, mint Önök is tudják a burkolt 
területeket felbontani nagy területen, illetve nagy darabszámban elég húzós történet. A 
gördülő fejlesztési tervet inkább arra költenék, biztosítanák, ami a vízellátás biztonságát 
növeli, tehát a kutak rendbetétele, illetve a tartalék szivattyúk beszerzése, ami van is 
egyébként, illetve az energia megtakarításra volt is egy pályázat ezen is sikerült szivattyúk 
beszerzése, de továbbra is ezen a fronton próbálnak tenni. Ez igazából az ivóvíz ágazathoz 
tartozik. A szennyvíz ágazaton a Társulási vagyonrésznek nincs bérleti díja, mert a hatóság 
nem állapított meg bérleti díjat, ami azt jelenti, hogy a felújítás pótlásra, illetve 
beruházásokra nincs fedezet. Direkt fedezet nincs, ha ez lenne, meg lenne határozva az 
összeg, akkor azt arra fordíthatnák, így van egyeztetve a település vezetésekkel, akkor 
fordíthatnák felújítás pótlásra ezeket az összegeket, de mivel ez nincs, így nem tudják. 
Nagykátának ivóvízre van bérleti díja, ezt fordíthatják az ivóvízre, nincs kereszt 
finanszírozás az ivóvizet nem fordíthatja szennyvízre és fordítva. Tehát nyilván az 
ivóvízen is van mire költeni, de „nem probléma”, elkölthetik arra is, csak ha előfordul 
olyan történet, hogy a szennyvíz ágazatnak lenne szükség arra az összegre, azt nem 
fordíthatja rá, mert az tilos, azt a hatóság nem engedi még meg is bünteti érte őket. Nincs 
kereszt finanszírozás ilyen szempontból.  Természetesen, ha lenne rá más forrás, lehetne 
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erre költeni, de polgármester úr megerősíti nem igen vannak ilyen pályázatok. Az 
ivóvízhálózat korszerűsítés esetében mindig csak új építésre van, ha van is pályázat, de 
konstrukcióra, felújításra nincs. Márpedig nagyon jól tudják, hogy a magyarországi 
települések 80 %-ában a 60-as évektől kezdve épült vezetékek vannak, nagyon ráférne a 
felújítás. Még Önök is tapasztalják igyekszenek úrrá lenni rajta, de egy komolyabb 
csőtörésnél azért vannak problémák. Ezek az elavult 80 mm átmérőjű azbeszt, cement 
csövek már nagyon a végüket járják. Nem csak Nagykátán, mindenhol máshol is, ahol 
azzal van kiépítve. Mivel a bekötővezetékek cseréjével lenne ésszerű és gazdaságos, hogy 
ahol bekötővezetéket cseréltek ott kicserélik az utcában a vezetéket is, de ha az egy burkolt 
utca nyilván nemcsak a vezeték építésről van szó, hanem burkolat felújításról is. Ha ez 
olyan utcára vagy közterületre esik, ami ráadásul utóbbi 5 évben lett felújítva, azt meg nem 
is lehet felbontani, mert támogatási szerződésben ez meg van tiltva. 5 évig a támogatási 
időszakon belül tilos hozzányúlni. Ez nem gond, mert ezen kívül van még 100 utca, ahol 
nincs ilyen meg lehetne oldani csak ez jóval komolyabb feladat annál. Most például a 
vízóracserét a vasúton túli részen tudták csinálni, mert az a rész „újabb”,  tehát ott nem kell 
vezetéket cserélni, ott meg tudják valósítani a mérőcserét kisseb ráfordítással saját 
hatáskörben is. Az idei évre az ivóvíz gördülő fejlesztési terv tavaly elfogadott tervében a 
kutakra úgynevezett frekvenciaváltók beszerzése - ami energia megtakarítást eredményez - 
van folyamatban, illetve tartalék szivattyúk beszerzése a felújítás pótlás terhére, tehát a 
régi, elavult szivattyúk ki vannak szedve, azok helyett felújítás pótlásban új szivattyú 
beszerzése kerül beállításra. Az idénre még 2 db 5 millió Ft értékben van elfogadva 
tavalyról, illetve az idei évre felújítás pótlásban, illetve beruházásban van szintén 5 millió 
Ft frekvenciaváltó beszerzésre. Véleménye szerint 3-4 db-ot be tudnak szerezni ebben az 
összegben. Ezek vannak a kútszivattyúkba beépítve, ami üzembiztosabbá teszi a 
működésüket, illetve élettartam meghosszabbítást eredményez a szivattyúkba és energia 
megtakarítást, ami Önöknek nem releváns, mert az energia díjat a TRV Zrt. fizeti nem a 
tulajdonos önkormányzat. Ennyit akart hirtelen elmondani, szívesen válaszol a kérdésekre.  
 
Dorner Gábor: Köszöni a szóbeli kiegészítést. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügy Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a beszámolót. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket. 
 
Kele Róbert: Szeretné kérdezni, hogy a beszámolójában írja, hogy a szennyvíz kibocsátott 
mennyiség 483.179 m3, viszont az elszámolt, fizetett 392.000 m3, majdnem 100.000 m3 
szennyvíz keletkezik valahonnan? 
 
Nagy Béla: Hát az nem mind szennyvíz, csapadék víz. Azt tudni kell, hogy egy esős 
időben, időszakban a telepre kb. 1000 m3-rel több szennyvíz érkezik be az szerződötthöz 
képest. Tehát ez mind a beszivárgó csapadékvíz vízvezetékre történő illegális rákötésekből 
adódik, vagy ezért nem fizetnek, amit mondtak, hogy a kiszámlázott amiért fizetnek. 
Nyilván a szennyvíztelepen van mérő, ami méri a kibocsájtott szennyvizet, az is egy egzakt 
szám csak a kettő között azért van különbség, mert amit nem mérnek a szennyvíztelepi 
mérő azt is méri. 
 
Kele Róbert: Csak az előző évihez képest ez úgy néz ki, hogy több, viszont azért tavaly 
egy nagyon aszályos időszak volt, tehát csapadékvízről nem igazán beszélhetnek. 
 
Nagy Béla: Hát volt azért, igen így van, de előfordulhat egyébként, hogyha egész évben 5 
ilyen nap volt, azért be tud ömleni szennyvíz több 10.000 m3.  
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Kele Róbert: Ahhoz képest, hogy zárt csatornarendszerről beszélnek ez óriási mennyiség. 
 
Nagy Béla: Tudna mondani példákat, hogy mik történnek. Van a TRV Zrt-nek hálózat 
ellenőrzés csoportja, ami vizsgálatokat végez a szennyvízcsatorna, illetve ivóvíz hálózaton 
is. Nem mondja milyen technológiával, de végez, több fajta is van, ami az illegális csatorna 
rákötéseket felderíti. Rácsodálkoznának, hogy mik vannak és mennyi. Rengeteg. Olyan is 
előfordulhat, hogy valakinek saját kútja van és az van rákötve a csatornára, amiről nem is 
tudnak. Ha leolvassák a vízóráját és az elfogyaszt egy hónapban 5 m3-t és a saját egy vagy 
akárhány kútjából bebocsájt 50-et, akkor azt nem fogják tudni. 
 
Kele Róbert: Érti, rendben van, de ez akkor is nagyon sok. Nem lehet az, hogy a talaj 
vizüket is viszi ez a csatornarendszer? 
 
Nagy Béla: De lehet az is. 
 
Kele Róbert: Mert ő az 1-es körzet képviselője és … 
 
Nagy Béla: Lehet, nem akarta (hangfelvételről nem érthető) a beszivárgó az is lehet. 
 
Kele Róbert: És ott olyan problémák vannak, hogy a tavalyi aszályos év is még halmozta 
ezt a történetet, repednek a házak és a talajvízszint a városban nagyon leesett. Jó ez persze 
a csatornának az áldásos szerepe, mert azért csinálták, de ez már lehet kicsit túlzó. Erre 
valami technológia, megoldás, felkutatni hol történhet ilyen arra van-e lehetőség? 
 
Nagy Béla: Igen, van. Az övezetekbe a végpontokon vannak szennyvíz átemelők. Annak 
figyelik az áram felvételét, az üzem idejét, a kibocsájtását. Azt észrevennék – érti mit 
mond -, ha valahol, azokon a szakaszokon nagyon sok szennyvíz egyidejűleg jönne be, 
mert nyilván ott valahol nagyon nagy szakadás van. Van erre egy nagyon jó példa, 
Tápiógyörgye - nem Nagykáta szerencsére -, ahol 2 tisztító akna között eltűnt a vezeték, 
hogy értsék 3,5 méter mélyen van a vezeték és eltűnt. Lesüllyedt, nincs ott, eltűnt, most 
kerül majd feltárásra. Gondolhatja, ott azért jön be a homok, az iszap, mert a cső nyoma, 
valahol megvan, de ilyen nincs Nagykátán, mert azt észrevennék, mert az átemelő sokkal 
többet megy. Van egy 10% eltérés száraz időszakban, nedves időszakban alkalomszerűen 
50% eltérés a működési üzemidejében, azért hogyha annyi talajvíz folyna be, ami miatt 
megrepednek a házak, az azért jelentős lenne, azt azért mutatná, nem bírná az átemelő, 
kiöntene. 
 
Kele Róbert: A másik kérdése az, hogy a Leander utca, Harang utca sarkán van egy 
átemelő és miért van az, hogy ott mindig probléma van? Tehát hogyha nem esik az eső, 
akkor is legalább hetente kivonulnak, szívatják stb., ha esik az eső azonnal ott vannak a 
kollégái. Ott mi a probléma? Kicsi a szivattyú vagy mi történt? 
 
Nagy Béla: Nem, ennek több oka is van. Ő 28 éve végzi ezt a szakmát, emlékszik rá 20 
évvel ezelőtt soha nem kellett kimenni átemelőhöz. Hetekig sem kellett kimenni. Ennek 2 
oka van, a szivattyú minőség és a fogyasztói csatornahasználat. Olyan anyagok vannak pl. 
popsitörlő, tisztítókendő, amik műszálas, műanyag anyagok és képes arra, hogy eltömi a 
szivattyú járatait, amikor a szivattyúban a tengely eltörik azért, mert feltekeredik rá, képes 
arra, hogy úgy feltekeredik, hogy eltörik a tengely. Ez csak egy példa. Sokkal több baj van 
vele. Mond egy másik példát. A régi, első ütem részén, tehát a vasúton túli részen olyan 
szivattyúk vannak még bent, amiket régen csináltak, oda nem kell kimenni sose. A 
Jászberényi úton a fürdő utáni részre (hangfelvételről nem érthető) átemelő. Itt is 
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próbálkoznak, típust váltanak, az a tapasztalat, mondhatná azt, hogy teljesen mindegy. 
Tehát eldugul, összeszedi a rongyot, megáll, kimennek, kitakarítják, leengedik 
visszajönnek, megint lehet menni vissza van rá példa. Próbálnak szivattyú típust váltani 
úgy hitték beválik, mert akkor nem kell kimenni, mondjuk 2 hétig, de aztán az is kezdi 
előröl és akkor megint mennek. Elkopik, nem darálja le már, csak jön a popsitörlő, csak 
jön a felmosó rongy. Mutatna fényképeket, hogy mik vannak az átemelőkben hegyekben 
áll. Ennek ez az oka. Van távfelügyeletük látják, kimennek. Nem kellemes aláírja, hogy 
egy nap kétszer jönnek, kiemelik, takarítják, visszateszik. 
 
Kele Róbert: Jó, nem baj csak óriási költség Önöknek. Arra milyen megoldást lehetne 
találni, hogy ez…? 
 
Nagy Béla: Nézze, rajta vannak, állandóan próbálkoznak, jönnek a szivattyúgyártók, 
kereskedők, ideadják ingyen, kipróbálják. Jó vigyék ezt vissza, mert még annyira se jó, 
mint a másik. Növelik a teljesítményét nem baj, ha eldugul, de azért erősebb legyen már, 
hogy jobban bírja, ilyenekkel próbálkoznak, de nem mindig jön össze. Valahol beválik, 
valahol nem. Itt is rajta vannak egyébként a történeten, hogy minél kevesebbet menjenek 
ki. Mihelyt van olyan keretük arra, hogy újat szerezzenek be vagy a felújítás helyett újat 
szerezzenek be, mert drágább felújítani, mint egy újat venni. Sajnos az utóbbi 3 évben 
teljesen elfogadott lett, hogy egyszerűen nem működik a szivattyú. Tehát az, hogy naponta 
(hangfelvételről nem érthető) persze leírja a gyártó a karbantartást, de az fából vaskarika, 
mert amit ő leír karbantartásnak az már fődarab csere, nincs karbantartani való szivattyú. 
Ezek kompozív, muhorit anyagok  (hangfelvételről nem érthető) cserélni rajtuk, de 
próbálják és nyilván, ha valahol beválik ilyen szivattyú, akkor próbálják elterjeszteni a 
térség területein és azokat a típusokat próbálják preferálni és azokat tesszük be, csak nem 
egyszerű ezeket sem, mert hiába közbeszerzési értékhatár alá esnek, ha az öt állami vízmű 
esetében valaki megnyeri a közbeszerzést, akkor attól a szivattyúgyártótól, vagy 
kereskedőtől kell választaniuk szivattyút, másból nem választhatnak. Nem lehetetlen, meg 
lehet oldani, szokták is, de nem mindig sikerül. Hiába vannak meg a működési 
paraméterek, kiválasztják, tudják, hogy milyennek kell lenni, de valahogy mégsem viszi. 
Bedugul, összeszedi a rongyot. Volt erre szivattyúgyártó, voltak szivattyú kiválasztáson és 
akkor mondta az egyik neves gyártó képviselője, hogy baj van a magyar szennyvíz 
kultúrával, ezzel nem tudnak mit csinálni. Ők meg mondták, hogy szerintük velük van baj, 
mert a szennyvíz kultúra hiánya miatt mindenkit nem lehet megverni, nekik kellene olyan 
szivattyút csinálni, hogy elbírja ezt a fajta szennyvizet, vagy törekedjen rá, hogy olyat 
csináljon. Nem lehetetlen, persze törekszenek ők rá, csak nem mindig válik be.  
 
Kele Róbert: Meg itt a beszámolóban tetszett írni, hogy az aknáknak az oldala kezd 
mállni, stb. Végül is nem olyan régen készült ez a csatorna, ez most anyaghiba? 
 
Nagy Béla: 8 éve készült. Nem, ez ketyegő bomba. Ilyen minőségű szennyvíz megeszi 
hosszú távon. Most voltak, tegnap Kunmadarason, nem Kunhegyesen és néztek kibélelt 
aknákat, az lenne az igazi, mert az kibírja. Egyébként még ezek az átemelő aknák bazalt 
betonból vannak, tehát nagyon jó anyag, de ezt is megkezdi. Agresszív a szennyvíz, annyit 
utazik és elkezd savasodni és megeszik mindent. Az elkövetkező 5 évben erre majd fel kell 
készülni, nyilván erre nem lesz pénze az önkormányzatnak, egyébként is ez közös vagyon, 
ez majd egy más volumenű történet lesz. El kell kezdeni intézni, mert ha beszakadnak, 
összeomlanak… Elmondja ez sem nagykátai probléma, ez országos probléma, mindenhol 
így van sajnos.  
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Kele Róbert: A pénzügyi beszámolóban látja, hogy 230 millió forint bevétel jön 
Nagykátán a szennyvíz és az ivóvíz részről. Ez teljes mértékben fedezi a költségeiket 
Nagykátára bontva? 
 
Nagy Béla: Ez érdekes dolog, ugyanis a Nagykátai Üzemmérnökség nem Nagykáta várost 
üzemelteti, hanem 25 települést. Most mondaná azt, hogy a víziközmű törvényben le van 
írva, hogy azért kellett kialakítani a vízműveket, hogy a költségek eloszoljanak, de most 
mégis kiadnak egy ilyen beszámolót, amiben le van bontva Nagykátának mennyi a 
bevétele. Hogy mondja, nyilvánvalóan ez a szám nem mond semmit, mert ez akkor lenne 
igaz, ha csak nagykátai vízmű lenne, mert akkor nagyon kemény szám lenne, hogy ebből 
kijön vagy nem jön ki. Ez nem csak Nagykátára értendő. A kollégái mennek Vezsenybe is 
és Tiszajenőbe csőtörést csinálni.  
 
Kele Róbert: Ő most lebontva kérdezte Nagykátára, hogy Nagykátán ez elég-e, van-e 
ilyen számítás? 
 
Nagy Béla: Nem tudja, ez kontroling, ez kontroll feladat, ő az üzemmérnökség-vezető, ő 
gyakorlati, műszaki tevékenységet folytat és azzal kapcsolatos dolgokat. Erre most ne 
haragudjon, nem tud válaszolni. Ha megteszi írásban nagyon szívesen továbbítja és akkor 
ki kutattatja, hogy van-e erre szám, van-e erre adat vagy tudnak-e egyáltalán erre szűrni, 
hogy fajlagosan, vezeték méterre, kibocsájtott szennyvízre, tisztított szennyvízre, ivóvízre, 
lehet sokféleképpen variálni a történetet. Azt tudni kell, hogy a Nagykátai 
Üzemmérnökségen 138 ember dolgozik, ez a 25 településre a vízre, a szennyvízre 
mindenre vonatkozik, vele együtt. 
 
Kele Róbert: Köszöni. 
 
Botka Sándor: Kéri nézze el neki a következő kérdésének az esetleges okafogyottságát,  
egy ilyen anyagot kaptak, úgyhogy lehet, hogy elkerülte a figyelmét lehet, hogy benne volt 
a válasz a kérdésére. Ahogy itt a szennyvíznél le volt bontva a befogadott, illetve a 
kiszámlázott szennyvíz díj, ezt a víznél nem látta. A kitermelt víz, illetve a kiszámlázott 
víz között van különbség. 
 
Nagy Béla: Persze ott is van igen, ne haragudjon megnézi. 
 
Botka Sándor: Lehet, hogy csak elkerülte a figyelmét, ezért kéri, hogy nézze el neki, ha… 
 
Nagy Béla: Valószínű ugyanez a történet, ugyanúgy kell, hogy legyen az is. 
 
Botka Sándor: Ott nyilván az előjel más. 
 
Nagy Béla: Igen, ott is úgy van, hogy van a kitermelt, van a kiszámlázott, van különbség. 
 
Botka Sándor: Mennyit termeltek ki és mennyit számláztak ki, megmondaná neki? 
 
Nagy Béla: Máris. 
 
Botka Sándor: Lehet előbb megtalálja, mint ő benne. 
 
Nagy Béla: És nem is beszéltek még Erdőszőlőről és Alsóegreskátáról. Igen, a számlázott 
az itt van, 2021-eshez képest az eltérés 1735 m3, 358.000 m3 volt 2021-ben, 357.000 m3 
2022-ben, minimális eltérés van. De a kitermelt, igen, ez már a gazdasági rész… 
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Botka Sándor: Ő nem találta, de lehet, hogy az ő figyelmét kerülte el. 
 
Nagy Béla: Lehet, hogy nincs benne. Ebben igaza van, mert ez nincs benne. A kapacitás 
van benne, hogy 3480 m3/nap. Elnézést a kitermelt víz tényleg nincs benne, ez kimaradt. 
 
Botka Sándor: Köszöni. 
 
Nagy Béla: Csak a kiszámlázott van. 
 
Botka Sándor: Megtenné neki, hogy ezt pótolja utólag a számára? 
 
Nagy Béla: Természetesen. 
 
Botka Sándor: De csak nagyon egyszerű módon m3-rel számítva, kitermelt m3, 
kiszámlázott m3. 
 
Nagy Béla: Tiszta sor, világos. 
 
Botka Sándor: Köszöni, ne is keresse, ő azt hiszi nincsen benne, de talán megállapíthatják 
együtt.  
 
Nagy Béla: Igen, mert a szennyvíz az benne van. Még annyit, bocsánat, hogy a nagykátai 
vízműtelepen középfeszültségű földkábel betáplálás van, egy dupla. Tavaly előtt az egyiket 
felújították, kicserélték és most idén kicserélik a másikat is. Nagyfeszültségű földkábel jön 
be a vízműtelepre az egyik ki lett cserélve tavaly előtt és most a másik, mert teljesen szét 
van égve és az nem volt biztonságos, de most biztonságos, mert a másik az teljesen új, de 
két betáplálása van az üzembiztonság miatt. Meg azt tudni kell, hogy Nagykátán érdekes 
dolog van, mert a vízműterepről megy ki minden kútnak az energiaellátás, nem a kutak 
mellett van egy trafó és onnan kap áramot, hanem a vízműtelepről. Még nem volt gond 
ebből szerencsére, nem szaggatott el még senki, semmit de érdekes, mert nem volt így, 
máshol máshogy van.  
 
Dorner Gábor: Köszöni. Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki elfogadja a 
beszámolót kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
123/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Tiszamenti Regionális 
Vízművek Zrt. Nagykáta városban végzett 2022. évi víziközmű szolgáltatási 
tevékenységéről szóló beszámolóját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Szeretné megköszönni üzemmérnökség-vezető úrnak és a TRV Zrt. 
munkatársainak a munkáját. 
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Nagy Béla: Köszöni szépen és további jó munkát kíván! 
 
(Nagy Béla a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. Nagykátai Üzemmérnökség vezetője 
távozik az ülésteremből.) 
 
6./ Napirendi pont 
Az önkormányzat 2023. évi közbeszerzési tervének módosítása (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 8. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Az előterjesztésben részletezett indokok alapján szükséges a módosítás. 
Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a közbeszerzési terv 
módosítását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a közbeszerzési terv módosításával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



124/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 42. § (1) bekezdése alapján a 61/2023. 
(III.28.) számú képviselő-testületi határozattal elfogadott közbeszerzési tervét a 2023. évi közbeszerzési eljárásairól az alábbiak szerint módosítja: 
 

Nagykáta Város Önkormányzata 2023. évi közbeszerzési terve 
 

  A közbeszerzés tárgya és 
mennyisége 

  CPV kód 
Irányadó 

eljárásrend 
  Tervezett 

eljárási típus 

 Időbeli ütemezés Sor kerül-e vagy 
sor került-e az 

adott 
közbeszerzéssel 
összefüggésben 

előzetes  
tájékoztató 

közzétételére? 

 az eljárás 
megindításának, 

illetve a közbeszerzés 
megvalósításának 

tervezett időpontja 

 szerződés 
teljesítésének 

várható  
időpontja vagy a 

szerződés 
időtartama 

I. Árubeszerzés 

Villamosenergia beszerzése 09310000-5 uniós, nyílt Kbt. II. rész XV. 
fejezet szerinti 
eljárás 

2023.II. negyedév 2 év 
nem 

Gázenergia beszerzése 09123000-7 uniós, nyílt Kbt. II. rész XV. 
fejezet szerinti 
eljárás 

2023. II. negyedév 2év 
nem 

Orvosi eszközök beszerzése a 
Nagykátai Szakrendelő részére 

33000000-0 uniós, nyílt Kbt. II. rész XV. 
fejezet szerinti 
eljárás 

2023. III. negyedév határozott idő, 2023. 
december 15. nem 

Röntgengép beszerzése a 
Nagykátai Szakrendelő részére 

33000000-0 uniós, nyílt Kbt. II. rész XV. 
fejezet szerinti 
eljárás 

2023. III. negyedév határozott idő, 2023. 
11. 30-ig nem 
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Informatikai eszközök 
beszerzése a Nagykátai 
Szakrendelő részére 

30200000-1 központosított 
közbeszerzési 
rendszerben 
Keretmegállapodás 
alapján közvetlen 
megrendelés vagy 
versenyújranyitás 
a Kbt. 105. § (2) 
alapján 

Kbt. II. rész XV. 
fejezet szerinti 
eljárás 

2023. III. negyedév határozott idő, 2023- 
december 15-ig 

nem 

Bútorok beszerzése a 
Nagykátai Szakrendelő részére 

39130000-2 nemzeti, nyílt Kbt. III. rész 
szerinti eljárás, 
Kbt. 112. § 

2023. III.-IV. negyedév határozott idő, 2023- 
december 15-ig nem 

II. Építési beruházás 

Útfelújítási munka (Erdőszőlői 
út) 

45233162-2 Nemzeti Kbt. III. rész 
szerinti eljárás, 
Kbt. 112. § (1) 
bek. b) pont 

2023. II. negyedév határozott idő  

nem 

Kápolna felújítás  45233162-2 Nemzeti Kbt. III. rész 
szerinti eljárás, 
Kbt. 115. § 

2023. III. negyedév 2023. december 31-
ig nem 

Ravatalozó építése 45233162-2 Nemzeti Kbt. III. rész 
szerinti eljárás, 
Kbt. 115. § 

2023. II. negyedév 2023. december 31-
ig nem 

Idősotthon építése 45233162-2 Nemzeti Kbt. III. rész 
szerinti eljárás, 
Kbt. 112. § 

2023. III. negyedév 2024. december 31-
ig, hosszabbítási 
kérelem 

nem 
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III. Szolgáltatás megrendelés 

       

 
Határidő: honlapon való közzétételre azonnal; 2023. december 31. 
Felelős: jegyző 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



7./Napirendi pont  
Közbeszerzési Szabályzat felülvizsgálata (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 9. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A közbeszerzési szabályzatuk felülvizsgálata óta eltelt időben 
bekövetkezett jogszabályi változások, kiadott Közbeszerzési Hatósági útmutatók és az 
eljárások lebonyolítása kapcsán szerzett tapasztalatok néhány pontban szükségessé teszik a 
hatályos közbeszerzési szabályzat módosítását, kiegészítését, mely során a szabályzat teljes 
körű felülvizsgálata megtörtént. Az átdolgozott szabályzat tervezete az előterjesztéshez 
mellékelten megküldésre került. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a közbeszerzési szabályzatot.  
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki az átdolgozott közbeszerzési szabályzatot elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
125/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  

 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja Nagykáta Város 
Önkormányzata Közbeszerzési Szabályzatát. A Közbeszerzési Szabályzat az eredeti 
jegyzőkönyv melléklete. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Ki lett osztva három eljárásra vonatkozóan összeférhetetlenségi 
nyilatkozat. Kéri, mindenki legyen szíves kitölteni, mert a hatóság útmutatója szerint már 
az előkészítési anyagot úgy kaphatják meg a döntéshozók, ha nyilatkoznak, hogy fennáll-e 
velük szemben összeférhetetlenség. Rövid időn belül ez a három eljárás indulna meg. 
  
8./ Napirendi pont 
Káta Hidro Kft. elmaradt bérleti díjával kapcsolatos döntéshozatal (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 10. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A társaság és az önkormányzat között 2011. június 2-án a szennyvíz és 
ivóvíz közmű vagyon működtetéséhez kapcsolódóan évente 60 millió Ft + Áfa bérleti 
szerződés köttetett. A Káta Hidro Kft. tevékenysége a víziközmű-szolgáltatásról szóló 
2011. évi víziközmű szolgáltatásról szóló törvény vonatkozó részének hatályba lépésével 
lehetetlenült el, mikortól már nem volt jogosult víziközmű-szolgáltatás végzésére. Az 
elmúlt években a kintlévőségek behajtása érdekében a lehetséges intézkedéseket megtették, 
további bevétel már nem várható, melyből a tulajdonos felé fennálló korábbi bérleti díj 
elmaradását rendezni tudná. Egyéb jövedelemszerző tevékenységet a Kft. nem végzett. A 
végelszámolás azt követően indulhat meg, amennyiben a gazdasági társaság nem 
rendelkezik rendezetlen vagyoni joggal. A társaság ügyvezetése az önkormányzat felé 
fennálló alábbi kötelezettségeinek teljes összegben történő elengedését kéri az alábbiak 
szerint: 
2012. évről fennmaradó bérleti díj tartozás összege: 13.477.000 Ft 
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2014. évről fennmaradó bérleti díj tartozás összege: 16.821.918 Ft 
mindösszesen:       30.298.918 Ft 
Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják egyhangúlag a bérleti díj követelésről 
lemondást. 
 
Dorner Gábor: Ügyvezető urat kérdezi kívánja-e kiegészíteni az előterjesztést? 
 
Balla Mihály: Nem, de természetesen kérdésekre válaszol. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki egyetért a követelésről lemondással kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, 4 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
126/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Káta Hidro Kft. tulajdonosi 
testülete elhatározta a Káta Hidro Kft. jogutód nélküli megszüntetését ezért a Káta Hidro 
Kft. által a korábbi évekről bérleti szerződés alapján megállapított és jelenleg hátralékként 
fennálló alábbi bérleti díj követeléséről lemond: 
 
2012. évről fennmaradó bérleti díj tartozás összege:  13.477.000 Ft 
 
2014. évről fennmaradó bérleti díj tartozás összege:   16.821.918 Ft 
mindösszesen:        30.298.918 Ft 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ügyben szükséges intézkedések 
megtételére.  
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről Nagykáta Város 
Önkormányzata 2023. évi költségvetési rendeletében történő átvezetéséről gondoskodjon.   
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester; Káta Hidro Kft. ügyvezetője 
 
9./ Napirendi pont 
Kistérségi Gondozási Központ, Nagykáta SZMSZ-ének jóváhagyása (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 11. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Az intézményvezető kérte a Szervezeti és Működési Szabályzatuk 
módosításának jóváhagyását, mely az előterjesztéshez csatoltan megküldésre került. A 
módosításra a műszakrend változások és a házi segítségnyújtást érintő pontosítások miatt 
van szükség. A Pest Vármegyei Kormányhivatal Gyámügyi és Igazságügyi Főosztály 
2023. június 13-án helyszíni ellenőrzést tartott az Intézményben, ahol a Szervezeti és 
Működési Szabályzat további módosítását kérte. A kért módosítást az Intézményvezető 
elvégezte és kéri az elfogadását. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok javaslatát.  
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Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják az SZMSZ módosítást. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki az SZMSZ módosítását elfogadja kézfelemeléssel jelezze 
azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
127/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a Kistérségi Gondozási Központ, 
Nagykáta Szervezeti és Működési Szabályzatát a csatolt melléklet alapján elfogadja. A 
Szervezeti és Működési Szabályzat az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
10./ Napirendi pont 
Nagykátai Család-és Gyermekjóléti Központ Szakmai Programjának jóváhagyása 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 12. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Nagykátai Család- és Gyermekjóléti Központ vezetője kérte az 
átdolgozott Szakmai Programjuk jóváhagyását, mely elsősorban a Pest Vármegyei 
Kormányhivatal Gyámügyi és Igazságügyi Főosztály ellenőrzése miatt került módosításra. 
Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a szakmai programot. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a szakmai programot elfogadja kézfelemeléssel jelezze 
azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
128/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a Nagykátai Család-és Gyermekjóléti 
Központ Szakmai Programját a csatolt melléklet alapján elfogadja. A Szakmai Program az 
eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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11./ Napirendi pont 
Nagykáta Városi Napközi Otthonos Óvoda óvodavezetői álláshely betöltésére kiírt 
pályázat elbírálása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 13. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A pályázati kiírásban szereplő határidőig egy pályázat került benyújtásra 
Belányi Mónika 2760 Nagykáta, Kisfaludy u. 17. szám alatti lakos pályázótól. Belányi 
Mónika - akit szeretettel köszönt, itt van körükben – jelenleg a Nagykáta Városi Napközi 
Otthonos Óvoda intézményvezető-helyettes óvodapedagógusa. A pályázati anyag az 
előterjesztéshez csatoltan megküldésre került. A pályázó pályázatának nyílt ülésen történő 
tárgyalásához írásban hozzájárult. A képviselő-testület, mint kinevezési és megbízási 
jogkör gyakorlója által létrehozott háromtagú bizottság 2023. május 24-én megtartott 
ülésén a beadott pályázatot véleményezte és a pályázót a Nagykáta Városi Napközi 
Otthonos Óvoda vezetésére alkalmasnak találta. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügy Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják mindhárom határozati 
javaslatot. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs ismerteti az első határozati javaslatot. Nagykáta Város 
Önkormányzata Képviselő-testülete megállapítja, hogy a Nagykáta Városi Napközi 
Otthonos Óvoda intézményvezetői (magasabb vezető) pályázati felhívásra a 2023. május 
15-i jelentkezési határidőig egy pályázati anyag érkezett, Belányi Mónika pályázó részéről, 
mely pályázat a vonatkozó jogszabályi előírásoknak megfelel. Kéri, aki a határozati 
javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
129/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megállapítja, hogy a Nagykáta Városi 
Napközi Otthonos Óvoda intézményvezetői (magasabb vezető) pályázati felhívásra a 2023. 
május 15-i jelentkezési határidőig egy pályázati anyag érkezett, Belányi Mónika pályázó 
részéről, mely pályázat a vonatkozó jogszabályi előírásoknak megfelel. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért azzal, hogy 2023. augusztus 1-jétől 2028. július 31-ig 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete megbízza Belányi Mónikát a 
Nagykáta Városi Napközi Otthonos Óvoda óvodavezetői feladatainak ellátásával 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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130/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a közalkalmazottak jogállásáról szóló 
1992. évi XXXIII. törvény (továbbiakban: Kjt.) 83/A. § (1) bekezdésében biztosított 
jogkörében eljárva, - figyelemmel a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 
(a továbbiakban: Nkt.) 83. § (2) bekezdés f) pontjában foglaltakra 2023. augusztus 01-től 
2028. július 31-ig megbízza Belányi Mónikát a Nagykáta Városi Napközi Otthonos Óvoda 
óvodavezetői feladatainak (magasabb vezető) ellátásával. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki Belányi Mónikának a Nagykáta Városi Napközi Otthonos Óvoda 
óvodavezetőjének havi bruttó illetményét az előterjesztés szerint elfogadja kézfelemeléssel 
jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
131/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete Belányi Mónikának a 
Nagykáta Városi Napközi Otthonos Óvoda óvodavezetőjének havi bruttó 
illetményét az alábbiak szerint állapítja meg 2023. augusztus 1. napjától:  
 
 Besorolása:               Pedagógus II/11. 

- Pedagógus II/11.                                            337.995.- Ft  
- vezetői pótlék                                                         237.510.- Ft 
- ágazati szakmai pótlék              108.158.- Ft 
- gyógypedagógiai pótlék                                               9.135.- Ft 

Összesen:                                                                  692.798.- Ft 
  
A képviselő-testület felkéri a polgármestert a kinevezéssel kapcsolatos intézkedések 
megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Gratulál a kinevezéshez, munkájához sok sikert és jó egészséget kíván! 
 
Belányi Mónika: Köszöni szépen. 
 
12./ Napirendi pont 
A Városgazdálkodási Szervezet 2023. III. negyedéves munkatervének elfogadása (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 14. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Városgazdálkodási Szervezet igazgatója elkészítette a 2023. III. 
negyedévre vonatkozó munkaterv tervezetét, mely az előterjesztéshez csatoltan 
megküldésre került. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok javaslatát.  
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Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a munkatervet. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket. 
 
Botka Sándor: Igazgató úr megenged egy kérdést? Nem konkrétan a beszámolóhoz 
kapcsolódik csak általános napi kérdés. A közmunkások, akik a város különböző pontján, 
különböző feladatokat látnak el van-e valami felmentésük a munkavédelmi eszközök 
használata alól? 
 
Kun Szilárd: Már milyen munkavédelmi eszközök? 
 
Botka Sándor: Bakancs, egyéni védőfelszerelések? 
 
Kun Szilárd: A seprűsöknek nem kötelező bakancs. 
 
Botka Sándor: Azért kérdezi, nem tudja. Fűkaszások? 
 
Kun Szilárd: Azoknak van munkavédelmi cipő, mindegyiknek. 
 
Botka Sándor: Küld egy-két fényképet majd, hogyha úgy gondolja. 
 
Kun Szilárd: Jó, átvették, most ha napközben lecserélte, arról ő nem tehet. 
 
Botka Sándor: Ő érti. Csak kérdezi, hogy van-e? 
 
Kun Szilárd: Meg tudja mutatni, hogy átadás-átvétel van minden cipőről és rendelkeznek 
vele. Eligazításkor ellenőrizni fogja. 
 
Botka Sándor: Tehát kell nekik használni ezek szerint, ha éppen napközben nincs rajtuk, 
munkavégzés közben, akkor… 
 
Kun Szilárd: Eligazításánál biztos, hogy mindenkin van, mert leellenőrzik. 
 
Botka Sándor: Köszöni. 
 
Gyüre Károlyné: Igazgató úr, az időbeosztással kapcsolatban szeretné megkérdezni, hogy 
esetleg az ütemezést nem lehetne-e kicsit átgondolni, hogy például ne pénteken reggel 9 
órakor vágják a füvet a Dózsa György úton az autók között? Mert ugye ebből most már … 
 
Kun Szilárd: Sajnos bármelyik időpontban vágják, autók vannak, éjszaka nem tudnak 
vágni, mert akkor nem lehet, napközben meg… 
 
Gyüre Károlyné: És akkor erre esetleg valamilyen megoldás? 
 
Kun Szilárd: Hát erre nincs megoldás, ugyanúgy a lakótelepeknél sincs megoldás, mert 
állandóan tele van a parkoló. Ha délután mennek, ha reggel mennek, ha délben mennek. 
 
Gyüre Károlyné: Jászberényben vagy Budapesten látta, hogy ilyen paravánt vittek az 
autók és a fűkaszás közé. 
 
Kun Szilárd: Az azt jelenti, hogy egy fűkaszás mellé még plusz két embert kell tennie.  
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Gyüre Károlyné: Igen, csak így… 
 
Kun Szilárd: De ez mostantól a Dózsa György úton úgy fog zajlani, hogy molinókat 
tesznek majd a kocsik elé és úgy vágják a füvet. Bevonják majd a seprűsöket ebbe, tehát ők 
tartják a molinót és a fiúk pedig úgy fogják vágni a füvet. 
 
Gyüre Károlyné: Köszöni szépen. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki elfogadja a 
munkatervet kézfelemeléssel jelezze. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
132/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete jóváhagyja a Városgazdálkodási 
Szervezet igazgatója által készített 2023. III. negyedévére vonatkozó munkatervet. A 
munkaterv az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Városgazdálkodási Szervezet igazgatója 
 
13./Napirendi pont 
Duna-Tisza közi Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Önkormányzati 
Társulás Társulási Megállapodásának módosítása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 15. 
számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A társulás tagönkormányzatai a hulladékgazdálkodási közszolgáltatás 
ellátására vonatkozó feladat- és hatáskörüket a társulásra átruházták, azon keresztül látták 
el. 2023. július 1-i hatállyal megszűnik az önkormányzatok hulladékgazdálkodási 
feladatköre. A jogszabálymódosítás alapján a társulás hulladékgazdálkodási 
közszolgáltatás megszervezésével kapcsolatos feladatai is megszűnnek. A települési 
önkormányzatok hulladékgazdálkodási feladatainak ellátásához használt létesítmény, 
eszköz és vagyonelem vagyonkezelése céljából, a települési önkormányzatok társulásai 
mindaddig fennmaradhatnak, ameddig az érintett létesítmény, eszköz vagy vagyonelem az 
állami hulladékgazdálkodási közfeladat ellátásához igénybevételre kerül. A hivatkozott 
jogszabályi rendelkezések alapján a társulás Társulási Megállapodásban rögzített 
feladatköreit módosítani szükséges. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a Társulási 
Megállapodás módosítását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki elfogadja a Társulási Megállapodás módosítását kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 



 

 

25

25

133/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Duna-Tisza közi 
Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Önkormányzati Társulás Társulási 
Megállapodásának IV. számú módosítását a határozat melléklete szerinti tartalommal 
elfogadja és felhatalmazza a polgármestert annak aláírására.  
A Társulási Megállapodás IV. számú módosítása az eredeti jegyzőkönyv melléklete.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester,  
 
14./ Napirendi pont, Egyebek 
-A Képviselő-testület 2023. II. félévi munkatervének elfogadása (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 16. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Ismerteti a napirendi pontot. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a képviselő-testület 
munkatervét. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a munkatervet elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
134/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2023. II. félévi munkatervét az 
alábbiak szerint fogadja el: 
 
Szeptember 26. 
 
A költségvetési rendelet módosítása 
Előadó: polgármester 
Véleményező bizottság: Pénzügyi, Jogi, Szociális, Egészségügyi és Rendvédelmi 
 
Közmeghallgatás napirendjének meghatározása 
Előadó: polgármester 
Véleményező bizottság: az SZMSZ-ben szereplő összes bizottság  
 
November 6. (hétfő)  
 
Közmeghallgatás 
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November 28. 
 
Az önkormányzati intézmények által végzett szolgáltatások díjainak felülvizsgálata 
Előadó: polgármester 
Véleményező bizottság: Pénzügyi 
 
Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. felé nyilatkozat az állami vagyonba tarozó 
vagyontárgyak felhasználásáról kötelező önkormányzati feladat ellátására  
Előadó: polgármester 
Véleményező bizottság: Pénzügyi, Jogi, Szociális, Egészségügyi és Rendvédelmi 
 
A képviselő-testület 2024. I. félévi munkaterve 
Előadó: polgármester 
Véleményező bizottság: az SZMSZ-ben szereplő összes bizottság 
 
Határidő: 2023. december 31. 
Felelős: polgármester 
 
-Nagykátai Városi Könyvtár és Művelődési Központ 2022. évi működéséről szóló 
beszámoló elfogadása és a 2023. évi intézményi munkaterv jóváhagyása (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 17. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Nagykátai Városi Könyvtár és Művelődési Központ vezetője 
elkészítette az intézmény 2022. évi működéséről szóló beszámolót és az intézmény 2023. 
évre szóló munkatervét, mely az előterjesztéshez mellékelten megküldésre került. Gratulál 
és köszöni intézményvezető asszonynak és minden munkatársának a munkáját. Sajnos 
betegség miatt nem tud a mai ülésen részt venni intézményvezető asszony.  Kéri Simon 
Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a beszámolót és az 
intézmény munkatervét. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki elfogadja a beszámolót kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
135/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Nagykátai Városi 
Könyvtár és Művelődési Központ 2022. évi működéséről szóló beszámolóját. A 2022. évi 
működéséről szóló beszámoló az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki elfogadja a 2023-as munkatervet kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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136/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Nagykátai Városi Könyvtár és 
Művelődési Központ 2023. évre szóló munkatervét jóváhagyja. A 2023. évi munkaterv az 
eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
-dr. Angyal József Sándorné dr. Bogáthy Beáta fogszakorvos kérelme megbízási 
szerződés megszüntetésére (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 18. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A doktornő egyéni vállalkozó fogszakorvos kérelemmel fordult a 
képviselő-testülethez, melyben a Nagykáta Város Önkormányzata és a közötte létrejött 
feladatellátási szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetését kéri 2023. július 31-
ével, mivel ezen időponttól kezdődően a fogorvosi tevékenységére szóló vállalkozását 
megszüntetné. Doktornő a kérelméhez mellékelt nyilatkozata alapján amennyiben, a 
testület nem járul hozzá a közös megegyezéssel történő megszüntetéshez, akkor egyoldalú 
felmondással 2023. október 31-ével felmondja a megbízási szerződést. Dr. Angyal József 
Sándorné Dr. Bogáthy Beáta lenyilatkozta, hogy a praxist hirdeti, mihamarabb szeretné 
elidegeníteni. A képviselő–testület feladata, hogy a folyamatos és zavartalan fogorvosi 
feladat ellátás biztosításához helyettesítésről gondoskodjon. Az önkormányzat a feladat 
ellátásán túl köteles gondoskodni az ellátáshoz szükséges kötelezően előírt szakmai 
eszközök és berendezések biztosításáról. Nagykáta Város Önkormányzata 3 fogorvosi 
alapellátási körzetbe sorolta a város lakosságát. A másik két fogorvos közül dr. Kókai 
Tamás 2022. szeptember elsejétől betegállományban van, így ő nem tudja a helyettesítést 
vállalni, mivel jelenleg a saját körzetében sem biztosított a rendelés. Tárgyalt dr. Magyary-
Kossa Gusztáv fogorvossal a helyettesítésről, nem zárkózott el előle, az egyeztetések 
folyamatban vannak. Tekintettel arra, hogy jelenleg Dr. Angyal József Sándorné Dr. 
Bogáthy Beáta doktornőnek még nem sikerült vevőt találnia a praxisra, és az 
önkormányzatnak sem sikerült helyettesítést vállaló fogorvost és asszisztenst találnia, ezért 
javasolja, hogy ne járuljanak hozzá a megbízási szerződés közös megegyezéssel történő 
megszüntetéshez, viszont az egyoldalú felmondás tényét 2023. október 31-ével tudomásul 
kell vennie a képviselő-testületnek. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok egyhangúan támogatják a határozati javaslatokban 
foglaltakat. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki egyetért azzal, hogy a 2023. július 31. napjával közös megegyezéssel történő 
megszüntetéshez ne járuljanak hozzá kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 5 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozta:  
 
137/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Dr. Angyal József Sándorné Dr. 
Bogáthy Beáta egyéni vállalkozó fogszakorvos és Nagykáta Város Önkormányzata között 
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az I. számú vegyes fogorvosi körzetre (Nagykáta, Petőfi S. út 3. szám) (kód:130096074) 
2004. június 11-én kötött, 2012. december 28-án egységes szerkezetbe foglalt megbízási 
szerződés - területi ellátási kötelezettség mellett vállalkozásban történő fogorvosi 
szolgáltatásra – 2023. július 31. napjával közös megegyezéssel történő megszüntetéséhez 
nem járul hozzá.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a döntésről a kérelmezőt értesítse.   
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért azzal, hogy Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-
testülete tudomásul veszi Dr. Angyal József Sándorné Dr. Bogáthy Beáta egyéni 
vállalkozó fogszakorvos 2023. október 31-ével történő felmondását kézfelemeléssel 
jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
138/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete tudomásul veszi Dr. Angyal József 
Sándorné Dr. Bogáthy Beáta egyéni vállalkozó fogszakorvos egyoldalú felmondását, mely 
alapján a Dr. Angyal József Sándorné Dr. Bogáthy Beáta egyéni vállalkozó fogszakorvos 
és Nagykáta Város Önkormányzata között az I. számú vegyes fogorvosi körzetre 
(Nagykáta, Petőfi S. út 3. szám) (kód:130096074) 2004. június 11-én kötött, 2012. 
december 28-án egységes szerkezetbe foglalt megbízási szerződés - területi ellátási 
kötelezettség mellett vállalkozásban történő fogorvosi szolgáltatásra – 2023. október 31. 
felmondja. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a döntésről a kérelmezőt értesítse.   
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
-Magyar Komposzt Zrt. kérelmére HÉSZ módosítása közbenső döntés (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 19. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Magyar Komposzt Zrt. kérelmére Nagykáta Város Önkormányzata 
Képviselő-testülete 55/2023. (III.13.) számú határozatával megindította a város Helyi 
Építési Szabályzatának módosítását a Nagykáta 0231/9 hrsz-ú telken tervezett komposztáló 
telep építésjogi megalapozása céljából. A megkeresett, környezet védelméért felelős 
szervek közül a válaszadók egyike sem tartja szükségesnek környezeti vizsgálat 
lefolytatását. A tervezettel kapcsolatban lefolytatták a helyi partnerségi egyeztetést – a 
tervezet, illetve az erről szóló felhívás közzétételével 2023. április 11-től az önkormányzati 
honlapon. Tájékoztatja a tisztelt Képviselő-testületet, hogy a felhívásra a megadott 
határidőig, mely 2023. április 26. volt, nem érkezett vélemény, észrevétel, ezért az Ör. 
alapján a határidő leteltével az egyeztetés lezárult. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi 
Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok egyhangúan elfogadásra javasolják az előterjesztést. 
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Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs ismerteti a határozati javaslatot. Nagykáta Város Önkormányzata 
Képviselő-testülete Nagykáta Város Helyi Építési Szabályzatának a Nagykáta 0231/9 hrsz-
ú részterületet érintő módosításával összefüggésben az egyes tervek, illetve programok 
környezeti vizsgálatáról szóló 2/2005. (I. 11.) Kormányrendelet 4. § (1) bekezdésében 
foglaltak alapján környezeti vizsgálat készítését nem tartja szükségesnek. Kéri, aki ezzel 
egyetért kézfelemeléssel jelezze. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
139/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete Nagykáta Város Helyi Építési 
Szabályzatának a Nagykáta 0231/9 hrsz-ú részterületet érintő módosítási folyamatában a 
környezeti vizsgálat szükségességének eldöntéséről az alábbi döntést hozza: 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-testület) 
Nagykáta Város Helyi Építési Szabályzatának a Nagykáta 0231/9 hrsz-ú részterületet 
érintő módosításával összefüggésben az egyes tervek, illetve programok környezeti 
vizsgálatáról szóló 2/2005. (I. 11.) Kormányrendelet 4. § (1) bekezdésében foglaltak 
alapján környezeti vizsgálat készítését nem tartja szükségesnek.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki a helyi partnerségi egyeztetés lezárását tudomásul veszi 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
140/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete Nagykáta Város Helyi Építési 
Szabályzatának a Nagykáta 0231/9 hrsz-ú részterületet érintő módosítási folyamatában a 
helyi partnerségi egyeztetés lezárásáról az alábbi döntést hozza: 
 
A Képviselő-testület a településfejlesztéssel, településrendezéssel és településkép-
érvényesítéssel összefüggő partnerségi egyeztetés helyi szabályairól szóló 4/2019. (IV.30.) 
önkormányzati rendelete (a továbbiakban: Ör.) alapján lefolytatott helyi partnerségi 
egyeztetés Ör. 9. §-a alapján történő lezárását tudomásul veszi. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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-Maradványvagyon-hasznosító Zrt. felajánlása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 20. 
számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Maradványvagyon-hasznosító Zrt. egy felajánlással kereste meg az 
önkormányzatot, a Nagykáta külterület 0501/5, 0501/33, 0513/5, 0513/8, 0513/9 hrsz-ú 
állami ingatlanok tulajdonjogának átruházását kínálta fel. Az ingatlanok per-és 
tehermentesek. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok egyhangúan elfogadásra javasolják az előterjesztést. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket.  
 
Kele Róbert: Ezek melyik részén találhatók Nagykátának? 
 
Dorner Gábor: Ezek majdnem mind az egreskátai részen vannak és általában vagy olyan 
út, amit nem is használnak vagy farmezsgyeként használnak vagy régi felhagyott 
tanyákhoz bekötő út. 
 
Kele Róbert: Köszöni. 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki támogatja a szóbanforgó ingatlanok önkormányzati tulajdonba 
kerülését kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
141/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Maradványvagyon-hasznosító Zrt. 
által az Önkormányzat részére ingyenes tulajdonba adásra felajánlott alábbi ingatlanokat 
megvizsgálta, azok önkormányzati tulajdonba kerülését támogatja. 
 
település fekvés hrsz megnevezés Magyar Állam 

tulajdoni hányada 
Nagykáta külterület 0501/5 kivett út 1/1 
Nagykáta külterület 0513/5 kivett út 1/1 
Nagykáta külterület 0513/8 kivett út 1/1 
Nagykáta külterület 0513/9 kivett út 1/1 
Nagykáta külterület 0501/33 kivett út 1/1 

 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete az MVH Zrt. által kiajánlott „Adatlap 
a Magyar Falu Program keretében felajánlott ingatlanok összesítő listájáról” című 
táblázatban szereplő valamennyi ingatlan Önkormányzati tulajdonba adását kezdeményezi. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ügyben szükséges intézkedések 
megtételére és nyilatkozat aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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311. sz. főút 11,5 t burkolatmegerősítés párhuzamos kerékpárúttal Cegléd-Nagykáta 
közötti szakasz előkészítése, Nagykáta elkerülő nyomvonal véleményezése (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 21. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A képviselő-testület 2023. április 25-i ülésén tárgyalta a napirendi pontot, 
ahol 93/2023. (IV.25.) számú képviselő-testületi határozatával az alábbi döntést hozta: 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete helyszíni egyeztetést kezdeményez a 
tervezőkkel a tárgyi munka Nagykáta települést elkerülő nyomvonalának kijelölése 
ügyében. Az egyeztetésre 2023. június 8-án került sor, melyre a képviselő-testület tagjai 
meghívást kaptak. Az ott elhangzottak alapján a tervezők elkészítettek egy pontosított új 
III.1.  változatú nyomvonal javaslatot, melyet az előterjesztéshez csatoltan megküldtek. 
Ebben figyelembe véve javaslataikat: minimálisra csökkentették a szelvényezés szerinti 
első helyszínrajzi ív sugarát, az íves szakaszok közti egyenes a szomszédos dűlőút 
fekvéséhez igazodik, a követő ív-elleníves szakasz elhelyezhető és így a korábbi 
változathoz hasonló maradt. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok egyhangúan elfogadásra javasolják az új változatot. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki az új III.1. pontosított nyomvonal jóváhagyásával egyetért kézfelemeléssel jelezze 
azt 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
142/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Építési és Közlekedési 
Minisztérium megbízásából az UTIBER Közúti Beruházó Kft. (1115 Budapest, Csóka u. 
7-13.) által készített „Tervezési szerződés a 311. sz. főút Cegléd-Nagykáta (31. sz. főút – 4. 
sz. főút között) 11,5 tonnás burkolatmegerősítésére: engedélyezési és kiviteli tervek 
készítése, szükséges engedélyek beszerzése” tárgyú munka Nagykáta települést elkerülő 
nyomvonalának meghatározásához a 2023. június 8-án megtartott egyeztetést követően 
pontosított III.1. jelölésű változatot javasolja megvalósításra. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ügyben szükséges intézkedések 
megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
-Nagykáta Se tulajdonosi hozzájárulás iránti kérelme (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 
22. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Nagykáta SE Elnöke kérelemmel fordult a képviselő-testülethez, 
melyben leírja, hogy a Labdarúgó Szakosztály nevében tulajdonosi hozzájárulást kér a 
Városi Sporttelep területén egy nagy műfüves pálya építéséhez. A pálya építését TAO-s 
támogatásból valósítanák meg. A pályázathoz szükséges még az ingatlan tulajdonosának, 
Nagykáta Város Önkormányzatának nyilatkozata arról, hogy az érintett ingatlant, melyen a 
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beruházás történik, a megvalósítást követően 10 éves határozott időtartamon keresztül 
térítésmentesen használhatja. A létesítmény a hátsó élőfüves pálya helyén valósulna meg. 
Az elnyert támogatás összege: 159.351.980.- Forint. Egyúttal kéri az 51/2023. (II.28.) 
számú képviselő-testületi határozat visszavonását. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi 
Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok mindhárom határozati javaslatban foglaltakat elfogadásra 
javasolják. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs ismerteti a határozati javaslatot.  Nagykáta Város Önkormányzata 
Képviselő-testülete hozzájárul, hogy a Nagykáta Sportegyesület pályázatot nyújtson be a 
2023/2024-es TAO pályázati időszakban egy műfüves labdarúgó-pálya építésére a 
Nagykáta Város Önkormányzata 1/1 tulajdoni arányban tulajdonát képező nagykátai 1119 
helyrajzi szám alatti, természetben a 2760 Nagykáta, Perczel Mór út 22/a. szám alatti 
ingatlanra. Kéri, aki egyetért a határozati javaslattal kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
143/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul, hogy a Nagykáta 
Sportegyesület (2760 Nagykáta, Sport utca 2.) pályázatot nyújtson be a 2023/2024-es TAO 
pályázati időszakban egy műfüves labdarúgó-pálya építésére a Nagykáta Város 
Önkormányzata 1/1 tulajdoni arányban tulajdonát képező nagykátai 1119 helyrajzi szám 
alatti, természetben a 2760 Nagykáta, Perczel Mór út 22/a. szám alatti 4227 m2 nagyságú 
kivett géppark művelési ágú ingatlanra. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére 
és a tulajdonosi hozzájárulás aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki az üzemeltetési megállapodásról szóló határozati javaslatot 
elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
144/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Nagykáta Sportegyesület 
(2760 Nagykáta, Sport utca 2.) és Nagykáta Város Önkormányzata között kötendő 
üzemeltetési megállapodást a Nagykáta Város Önkormányzata 1/1 tulajdoni arányban 
tulajdonát képező  

- nagykátai 1116/1 helyrajzi szám alatti, természetben a 2760 Nagykáta, Sport utca 
26. szám alatti 2.3091 ha nagyságú kivett sporttelep művelési ágú ingatlan, 
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- nagykátai 1118 helyrajzi szám alatti, természetben a 2760 Nagykáta, Perczel Mór 
út 22. szám alatti 2331 m2 nagyságú kivett géppark művelési ágú ingatlan, 

- nagykátai 1119 helyrajzi szám alatti, természetben a 2760 Nagykáta, Perczel Mór 
út 22/a. szám alatti 4227 m2 nagyságú kivett géppark művelési ágú ingatlan 

 használatára. Az üzemeltetési megállapodás az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére 
és a tulajdonosi hozzájárulás aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Nagykáta 
Sportegyesület Elnöke kérelmére visszavonja az 51/2023. (II.28.) számú képviselő-testületi 
határozatát. Kéri, aki egyetért a határozati javaslattal kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
145/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Nagykáta Sportegyesület Elnöke 
kérelmére visszavonja az 51/2023. (II.28.) számú képviselő-testületi határozatát. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a döntésről a Nagykáta 
Sportegyesület Elnökét értesítse. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
-Ceglédi Tankerületi Központ tulajdonosi hozzájárulás iránti kérelme (Az előterjesztés 
a jegyzőkönyv 23. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Ceglédi Tankerületi Központ igazgatója tulajdonosi hozzájárulást kért 
az önkormányzat tulajdonában álló, de a Ceglédi Tankerületi Központ fenntartásában lévő 
2760 Nagykáta, Jászberényi út 76. szám alatti Mátray Gábor Általános Iskola területén 
tervezetten 2 db 175 kW-os konténerkazán és 1 db pellettároló konténer elhelyezéséhez. A 
kérelem az előterjesztéshez csatoltan megküldésre került. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi 
Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok a határozati javaslatot egyhangúlag elfogadásra javasolják. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a tulajdonosi hozzájárulás megadásával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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146/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul az önkormányzat 
tulajdonában és a Ceglédi Tankerületi Központ fenntartásában lévő 2760 Nagykáta, 
Jászberényi út 76. szám alatti Mátray Gábor Általános Iskola területén konténerkazán és 
pellettároló konténer elhelyezéséhez.  
 
A konténerkazán és a pellettároló elhelyezésével kapcsolatos költségek a Ceglédi 
Tankerületi Központot terhelik. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a döntésről a kérelmezőt értesítse. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
-Káta Épszöv Kft. kérelme beépítési kötelezettség törlésére (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 24. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A KÁTA ÉPSZÖV Kft. ügyvezető igazgatója kérelemmel fordult a 
képviselő-testülethez és kéri a Nagykáta 6035/2 helyrajzi számú 803 m2 nagyságú, kivett 
beépítetlen terület művelési ágú ingatlanra 1982-ben bejegyzett beépítési kötelezettség 
törlését. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok a határozati javaslatot egyhangúlag elfogadásra javasolják. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a bejegyzés törléséhez hozzájárul kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
147/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul, hogy a KÁTA ÉPSZÖV 
Kft. 2760 Nagykáta, Perczel Mór utca 5. tulajdonát képező nagykátai 6035/2. hrsz. alatt 
felvett 803 m2 nagyságú kivett beépítetlen terület művelési ágú ingatlanra a Nagyközségi 
Tanács VB Szakigazgatási Szerve, jelenleg a Nagykátai Polgármesteri Hivatal, mint 
jogosult javára szóló 605/2/1982.02.18. számon bejegyzett, beépítési kötelezettség törlésre 
kerüljön. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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-Az orosz-ukrán háború egyéves évfordulójáról szóló 5/2023.(III.31) OGY 
határozathoz való csatlakozásról (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 25. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Ahogy az előterjesztésben is részletezte javasolja, ahogy számos 
önkormányzat csatlakozott már, úgy Nagykáta Önkormányzata is csatlakozzon ahhoz a 
békepárti határozathoz, amit az Országgyűlés 5/2023 (III.31.) számon fogadott el. 
Erősítsük így mi is Magyarország békepárti álláspontját. Mondjanak határozott nemet a 
háborúra és szorgalmazzák a mielőbbi békét, hiszen ez városuk érdeke is. Kéri Simon 
Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag támogatják a határozathoz csatlakozást.  
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket. 
 
Botka Sándor: Polgármester úr, az Ébredj Káta Frakció nevében nagyon-nagy örömét 
fejezi ki, hogy ez a napirendi pont végre eléjük került. Azt gondolja, hogy 13 év az Önök 
kormányzásának következményeként, amikor végig harcolták ezt a 13 évet Brüsszellel, 
migránsokkal, csúnya Gyurcsánnyal, mindenkivel éppen ideje, hogy béke legyen és erre 
azt gondolja mindenki egyformán vágyik, hát kevesebben jobban, mint mi. Ezért szeretné 
ezt a határozati javaslatot, ezt a szöveget, amit ebben megfogalmaztak egy fél mondattal 
kiegészíteni és kéri ezzel a módosító javaslattal együtt szavazzák meg ezt a napirendi 
pontot. Mielőtt elmondaná ezt a fél mondatot, hogy miből is áll ez a fél mondat szeretné 
felolvasni Novák Katalinnak egy nyilatkozatát ezzel a témával kapcsolatban - ugye 
köztársasági elnök asszonyról beszélnek, akinek több fórumán mai napig olvasható ez a 
néhány sor, amit mindjárt felolvas, többek között az ő saját facebook oldalán is - Novák 
Katalin azt írja: „Magyarország egyértelműen elítéli az orosz agressziót és Ukrajna 
fegyveres megtámadását, követeli minden háborús bűn kivizsgálását. Megfelelő büntetést 
kér azokra, akik ezeket az emberiség elleni barbár tetteket elkövették. A köztársasági elnök 
hangsúlyozta: Magyarország és a magyar emberek az ártatlan áldozatok mellett állnak, 
csak a békére vágyunk: „minél előbb, annál jobb”.” Teljesen egyetértenek elnök asszony 
szavaival, ezért kéri, hogy a határozati javaslatot egészítsék ki a következő fél mondattal: -
ami szöveg benne van, az természetesen marad - Elítéljük továbbá az orosz agressziót, az 
ártatlan civilek és gyermekek gyilkolászását, iskolák, kórházak, lakóépületek bombázását.” 
Kéri, hogy ezzel a módosító szöveggel bocsássa szavazásra a napirendi pontot. 
 
Dorner Gábor: 5 perc tárgyalási szünetet szeretne kérni. 
 
Szabó Ákos: Botka Sándor képviselőhöz lenne kérdése, ez a kettes pont módosítása lenne? 
 
Botka Sándor: Ez annak a szövegnek a módosítása, amit ez a határozat, illetve az 
országgyűlési határozati szöveg fogalmaz. 
 
Szabó Ákos: A kettes pontban az, hogy „ismételten elítéljük az orosz katonai agressziót és 
elismerjük Ukrajna jogát az önvédelemhez” Ez ebbe a pontba kerülne? 
 
Botka Sándor: Akár ebbe is, igen. 
 
Szabó Ákos: Köszöni. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Akkor hova szeretné? A kettes pontba? 
 
Botka Sándor: Hát, akkor vagy fogalmazzák össze, hogy … 
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Szabó Ákos: Odakérnék. 
 
Botka Sándor: Igen. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Kiegészítve? 
 
Dorner Gábor: Valahogy pontosítani kellene. 
 
Botka Sándor: Nem akarta az egészet átfogalmazni, mert egyébként egyetért az abban 
megfogalmazottakkal, hanem csak azt kéri, hogy ez, amit kihangsúlyozott ez a másfél 
mondat, ez kapjon egy kihangsúlyozott, nyomatékos részt ebben a határozatban. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Az országgyűlési határozatba beleírni nem lehet, mert azt az 
országgyűlés elfogadta, maximum a nagykátai képviselő-testületi döntésbe. Vagy úgy 
döntenek, hogy csatlakoznak, vagy nem csatlakoznak, - attól függően, hogy hogy 
szavazzák meg - ehhez a határozathoz, hogyha csatlakozik nyilván azzal egyetért. 
 
Botka Sándor: Ha ezt nem tudják ebbe belejavítani, akkor csatlakozzanak és kiemelten 
írják még bele ezt a mondatot vagy ezt a másfél mondatot, hogy ezzel kiegészítve. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Ha szavaznak és úgy döntenek, hogy csatlakoznak, akkor 
csatlakozik ehhez a határozathoz, „…az abban foglaltakkal egyetért”. És lehet esetlegesen 
egy következő bekezdésbe ezt a mondatot beleírni.  
 
Botka Sándor: Különösen fontosnak tartják. Igen. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Vagy ha nem szavazzák meg, akkor nem. Az országgyűlési 
határozatba beleírni nem lehet, azt az országgyűlés elfogadta, azt kiegészíteni nem lehet. 
 
Botka Sándor: Jó, akkor fogalmazzanak úgy, hogy egyetértenek ezzel, csatlakoznak 
hozzá, de kiemelten fontosnak tartják ennek a másfél mondatnak a szerepeltetését ebben a 
formában. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: De ez csak a testületi kivonatba tud szerepelni. 
 
Botka Sándor: Így van. 
 
Gyüre Pál: Megítélése szerint itt nekik igen vagy nem döntésük van. Ez az igen vagy az 
országgyűlés által elfogadott határozatot támogatja vagy azt elutasítja. Azt gondolja, ha 
elkezdik átírni az országgyűlés által elfogadottakat, ami egyébként tartalmazza ezt, mert 
határozottan elutasítja a gyilkolászást - a kifejezéssel egyébként nem is ért egyet -  nem 
javasolná, hogy egészítsék ki. Ő azt javasolja, hogy vagy igen vagy nem. Egy határozati 
javaslat módosítást nyújtott be képviselő úr, azt javasolja, hogy erről szavazzanak 
befogadják vagy nem fogadják. 
 
Dorner Gábor: Kérdése a Fidesz Frakcióhoz 5 perc szünetet elfogadnak? Kéri, aki az 5 
perc szünet elrendelésével egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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148/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete Dorner Gábor polgármester 
kezdeményezésére 5 perc tárgyalási szünetet rendel el.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: 17 óra 07 perc kezdettel 5 perc tanácskozási szünetet rendel el.  
 
(SZÜNET) 
Az ülés folytatódik 17 óra 12 perc kezdettel. 
 
Dorner Gábor: Átnézték és a FIDESZ Frakció megbeszélte a módosító javaslatot. 
Véleményük szerint az országgyűlési határozatban minden ugyanúgy benne van a 
kiegészítettek is. 
 
Botka Sándor: Tehát, akkor Önök nem támogatják, hogy ez a határozati javaslatban is 
megjelenjen? 
 
Agócs Pál: A szóhasználattal nem értenek egyet, ezért nem támogatják, de egyébként 
minden benne van, amit a képviselő úr mondott. 
 
Botka Sándor: Még egyszer mondja alpolgármester úr, nem az országgyűlési határozatot 
akarják módosítani, hanem ezt a határozati javaslatot, amit mi, mint Nagykáta 
önkormányzata helyi… Ebben nem támogatják, hogy benne legyen ez a módosító javaslat? 
Erről szavazzanak! Polgármester úr tegye fel legyen szíves szavazásra és vagy sikerül vagy 
nem. 
 
Gyüre Pál: Egyetért polgármester úrral az önkormányzati határozati javaslat egyértelmű, 
világos és pontosan tartalmazza azt a tartalmat, amit Botka Sándor képviselő úr nem 
megfelelő megfogalmazásban mindenképp szeretne kiegészítésként beletenni. Nem 
javasolja semmilyen formában ennek a határozati javaslatnak a módosítását. Ez nagyon 
tiszta, nagyon világos és nagyon egyértelmű, ezt lehet támogatni, illetve lehet elutasítani.  
 
Szabó Ákos: Csak azt szeretné megkérdezni képviselő úrtól, hogy az országgyűlési 
határozat ezt az említett idézetet hol fogalmazza magában? 
 
Gyüre Pál: A 8-as pont? 
 
Dorner Gábor: „Felszólítjuk a magyar közéleti szereplőket, hogy tartózkodjanak az olyan 
állásfoglalásoktól és politikai akcióktól, amelyek jelentős gazdasági károkat okozhatnak 
hazánknak, vagy Magyarország háborúba sodródását eredményezhetik. A háború 
folytatása, a halált okozó fegyverek szállítása emberek ezreinek életébe kerülhet. Csak 
azonnali tűzszünettel, tárgyalásokkal és békével lehet életeket menteni!” 
 
Gyüre Pál: Ez egyértelmű és világos. 
 
Szabó Ákos: Ja érti, de ezt folyamatosan szállítják a FIDESZ Kormány alatt Ukrajnába és 
jelenleg is NATO hadgyakorlat van Magyarországon. Tehát most, akkor a 
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fegyverszállítások ezzel le lesznek állítva? Mert Magyarországon rendszeresen megy 
fegyverszállítmány Ukrajna felé. Kérdezi, hogy milyen következménye van? Nyilván, 
hogyha ez ki van küldve az önkormányzatok felé, akkor nyilván van valamilyen … 
 
Dorner Gábor: Honnan vannak ezek az információi? 
 
Szabó Ákos: Konkrétan az összes, átküldi az összes ilyen felvételt, ami fent van jelenleg 
az interneten. 
 
Botka Sándor: Gyüre képviselő úr, többedszer teszi meg, hogy a megfogalmazási 
stílusomat minősíti. Kérem, ne tegye! Nem az Ön dolga! Én sem minősítem az Ön 
tevékenységét, ezt megteszik a dolgozói, a beosztottjai, amikor nem válasszák meg Önt 
igazgatónak és a különböző fórumokon. Ne itt minősítsük egymást! Itt most egy konkrét 
határozati javaslat hangzott el, itt ő módosító javaslatot tett be, ezt vagy megszavazza, vagy 
nem. Ennyit tehet. 
 
Gyüre Pál: Köszöni Botka képviselő úrnak a helyretételt. Most már tudja, hogy hányszor 
ül fordítva a lovon. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki Botka képviselő úr 
módosító javaslatával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, 7 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
149/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete nem támogatja Botka Sándor 
képviselő az orosz-ukrán háború egyéves évfordulójáról szóló 5/2023.(III.31) OGY 
határozathoz való csatlakozásról megfogalmazott határozati javaslat kiegészítésére tett 
módosító javaslatát. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Ismerteti az eredeti határozati javaslatot. Nagykáta Város Önkormányzata 
Képviselő-testülete úgy dönt, hogy csatlakozik az orosz-ukrán háború egyéves 
évfordulójáról szóló 5/2023.(III.31) OGY határozathoz, az abban foglaltakkal egyetért, 
határozott nemet mond a háborúra, és szorgalmazza a mielőbbi békekötést. Kéri, aki a 
határozati javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 4 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozta: 
 
150/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy csatlakozik az orosz-
ukrán háború egyéves évfordulójáról szóló 5/2023.(III.31) OGY határozathoz, az abban 
foglaltakkal egyetért, határozott nemet mond a háborúra, és szorgalmazza a mielőbbi 
békekötést. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Botka Sándor: Mielőtt tovább mennének erről a napirendi pontról, Szabó képviselő 
nagyon bölcsen megfogalmazta az előbb, feltett egy kérdést, amire nem kapott választ, 
hogy mi történik, hogyha most ezt a határozatot megerősítik. Azt gondolja, hogy van egy 
nagyon hatékony módja annak, hogy tényleg legyen értelme ennek a kis küzdelmüknek itt. 
Javasolja, hogy Nagykáta Város Önkormányzata egy delegációval személyesen juttassa el 
Putyin elnök úrnak ezt a határozatukat, hogy mi Nagykátán követeljük, hogy álljon meg a 
háború és ez azonnal meg fog oldódni és azonnal tenne is személyi javaslatot erre a 
delegációra Simon úr, Agócs úr és Dorner úr személyében. Amennyiben azzal jön Simon 
úr, mint mindig, hogy jelöljenek meg forrást, amennyiben az önkormányzat erre nem tud 
forrást biztosítani, akkor az Ébredj Káta Frakció nagyon szívesen támogatja ezt az utazást. 
 
Dorner Gábor: Köszönik szépen a felajánlást.  
 
Simon László: Botka képviselő hozza megint a szokásos formáját. Cinikus, ironikus, eleve 
az egész előterjesztést ugye azzal kezdte, hogy „végre elé került”. Hát ki miatt került most 
elébük és nem mondjuk egy hónappal korábban? Ki miatt tárgyalják ezt ma és nem egy 
hónappal korábban? Tessék válaszolni, akkor! 
 
Botka Sándor: Ugye egy hónappal ezelőtt ez a napirendi pont már szerepelt, amikor is 
volt egy határozatképtelen testületi ülés. Ha Önök, a Fidesz Frakció személyében mindenki 
megjelenik, akkor nem az. Tehát valaki a Fidesz Frakcióból sem jelent meg azon az ülésen. 
Másnap, szerda reggel 7.15 perckor, azt hiszi egy rendkívüli testületi ülést hívtak össze, 
mivel, hogy eléggé be voltak szorulva a beszámolók elfogadásával, nagy bajban voltak, 
ezért kénytelenek voltak másnap újra összehívni, utolsó nap egy testületi ülést. És érdekes 
mód ezt a napirendi pontot nem hozták be másnap, pedig akkor határozatképes volt az ülés, 
Simon úr. Az Ébredj Káta Frakció tagjai is ott voltak többségében. 
 
Dorner Gábor: Nem lehetett behozni ezt a határozatot. 
 
Botka Sándor: Miért is? 
 
Dorner Gábor: Azért, mert 24 órán belüli összehívásnál csak a halaszthatatlan döntésű 
előterjesztéseket lehet behozni. 
 
Botka Sándor: Halaszthatatlannak minősül-e az a döntés, amikor pusztán egy technikai 
vagy ilyen kényelmes pozícióból utolsó napra hagyják azt a döntést, amit egyébként 
másnapig le kell zárni. Volt rá több, mint egy hónap vagy májusban volt egy hónap, hogy 
ezt a testületi ülést megtartsák, hogy ezeket a beszámolókat elfogadják, hogy biztosan el 
lehessen fogadni, hogy biztosan, ha nem határozatképes az ülés újra össze lehessen hívni. 
Megtettek Önök mindent, hogy ez működjön? 
 
Dorner Gábor: Az nem egy rendkívüli testületi ülés volt, hanem egy rendes, tervezett 
ülésük volt.  
 
Botka Sándor: Így van.  
 
Dorner Gábor: És erre az időpontra tervezték ezeknek a beszámolóknak az elfogadását.  
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Botka Sándor: Így van. Számoltak Önök azzal, hogy esetleg nem lesz határozatképes az 
ülés, betegek lesznek a képviselők, bárkinek egyéb dolga van? 
 
Dorner Gábor: Természetesen azzal, hogy határozatképtelen lesz az ülés, azzal nem 
számoltak. 
 
Botka Sándor: Azt gondolja, hogy a jövőben egy ilyen esetben, hogyha egy ilyen 
határidős dologról kell dönteni, ami halaszthatatlan, akkor érdemes erre egy kicsit több időt 
hagyni, hogy esetleg ilyen technikai malőrök ne forduljanak még egyszer elő. 
 
Simon László: Az, hogy egy testületi ülést mikor tartanak, arról a munkatervben 
döntöttek. Így van? Most is döntöttek a következő félévről, a mostani féléviről döntöttek 
körülbelül félévvel ezelőtt, amit Önök is megszavaztak egyhangúlag.  
 
Botka Sándor: Így van.  
 
Simon László: Akkor miről beszélnek? 
 
Botka Sándor: Még egy kérdés. Emlékszik-e Simon úr arra a decemberi Ébredj Káta 
Frakció által kezdeményezett rendkívüli ülésre, amikor az iskoláról szerettek volna 
tájékoztatást kapni, amit Önök nemes egyszerűséggel, a teljes Fidesz Frakciójuk 
blokkoltak? El se jöttek, senki. Képviselő úr, akkor? 
 
Dorner Gábor: Milyen iskoláról? Elmondja azt a két kérdést, ami nagyon fontos volt, ami 
miatt össze kellett volna jönniük. Az egyik fekvőrendőr építése a Damjanich utcába a 
másik pedig a Kocsi János emlék park elnevezése. 
 
Botka Sándor: Így van és szerettek volna tájékoztatást kapni a folyamatban lévő iskolai 
dolgokról is. 
 
Dorner Gábor: Az nem volt benne. 
 
Simon László: Az nem volt benne. 
 
Botka Sándor: Önök blokkoltak egy ülést csak azért, mert nem (hangfelvételről nem 
érthető). Ennyi. 
 
Kele Róbert: Neki egy olyan kérdése lenne, hogy polgármester úrtól többször hallották, 
hogy Fidesz Frakció. A Fidesz Frakciónak ki a vezetője és kik a tagjai, ha meg szabad 
kérdezni? 
 
Dorner Gábor: A Fideszes képviselők. 
 
Kele Róbert: És a Frakció vezetője? 
 
Dorner Gábor: Kifejezett Fidesz Frakció nincs. 
 
Kele Róbert: Csak azért, mert többször használja ezt a kifejezést, de akkor, hogy kell 
érteni? 
 
Dorner Gábor: Nyilván, ez egy gyűjtő fogalom és a Fideszes képviselőkre érti. 
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Kele Róbert: Köszöni. 
 
Simon László: „Konkrétan most már hazudsz is.” Bocsánat, hogy így mondom, mert 
jegyzőkönyvből gyönyörűen vissza lehet követni azt, hogy mi volt a te rendkívüli testületi 
ülés összehívásodnak az indoka. Ezt már egyszer megbeszéltük korábban, hogy teljesen 
marionett bábuként mozgatod a hivatalnak alkalmazottait, a képviselőtársaidat is nyilván 
bennünket is, (hangfelvételről nem érthető) értelme. Vége volt egy rendes testületi 
ülésünknek 17.30 perckor és te másnap reggel már beadtad a Damjanich utcai fekvőrendőr 
kérelmedet 30-60 valahány darab aláírással. Így van? Valószínűleg ez az aláírás már 
neked, akkor is ott volt a kezedben, amikor az előző testületi ülésen tárgyaltuk. Miért nem 
hoztad be akkor ezt? Megbeszéltük akkor, megint csak jegyzőkönyvből vissza vezethető. 
Két napirendi pontja volt annak az ülésnek, amiről most beszélsz, amit a polgármester úr 
elmondott. Az iskoláról a tájékoztatást megkaptad a rendes testületi ülésen. Keresd vissza 
jegyzőkönyvben! 
 
Botka Sándor: Először is visszautasítom ezt a stílust Simon úr, amit Ön most megenged 
magának. Polgármester úrral ugye a ciklus elején megállapodtunk az egymásnak való 
megfelelőségről, megszólításokról... 
 
Simon László: Ebbe a Laci képviselő is belefér? 
 
Botka Sándor: Most, ha megkeressük vissza a jegyzőkönyvet, kérjük ki a hanganyagokat!  
 
Simon László: (Hangfelvételről nem érthető.) 
 
Botka Sándor: Bocsánat képviselő úr… 
 
Dorner Gábor: Egyszerre egy beszéljen! Botka képviselő úr után jön még Gyüre 
képviselő úr és utána lezárta. 
 
Botka Sándor: Azt gondolja, hogy adják meg egymásnak, ha tetszik, ha nem azt a stílust, 
nem tegeződnek testületi ülésen képviselő úr, még akkor sem, ha névnapja van, egyébként 
gratulálok Önnek. 
 
Simon László: Köszönöm szépen, viszont. 
 
Botka Sándor: Nincs névnapja, mert nem vagyok László szerencsére. Köszöni szépen ezt 
a tegeződő, lekezelő stílust, azt gondolja tudja, hogy nagyon nehéz, tudja, hogy nagyon 
fájó ez a dolog, nagyon nehéz szembesülni az Önök saját magával is sokszor 
elfogadhatatlan viselkedésükről, de azért akkor is azt gondolja, hogy legalább itt a testületi 
ülésen próbáljanak meg visszafogottan beszélni egymással.  Polgármester úrral úgy 
emlékszik írásban megállapodtak, egy levélváltásban, hogy mindenkinek jár az a 
megszólítás, ami a titulusa a testületben. Nem Zsuzsa képviselő, nem Laci képviselő, nem 
Sanyi, nem Vazul nem ez, hanem az, ami jár. Azt gondolja nem marionett, tartsák magukat 
ehhez képviselő úr, még ha nehéz is!  
 
Gyüre Pál: Tisztelettel kéri polgármester urat, hogy szíveskedjen bezárni ezt a nem is 
tudja hova fajult képviselő-testületi üléshez nem méltó megnyilvánulás sorozatot. Számára 
ez elfogadhatatlan. Itt fontos kérdésekben döntenek, nem kell, hogy egyetértsenek, a 
döntést meg fogják tudni hozni, meg is hozzák. Javasolja, hogy térjenek vissza a testületi 
ülés medrébe. 
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Dorner Gábor: A napirendi pontot ezennel lezárja. 
 
Szabó Ákos: Polgármester úr tett felé egy kérdést, hogy honnan van az információja, hogy 
Magyarországon fegyverszállítmány megy Ukrajna felé. Éppenséggel megtalálta pont a 
Magyar Közlönyben a 1120/2022. (III. 7.) Kormányhatározatot, amelyben a Magyar 
Kormány „engedélyezi a szövetséges fegyveres erők által az Európai Unió Tanácsának 
2022. február 28. napján meghozott, a halálos erő célba juttatására tervezett katonai 
felszereléseknek, valamint platformoknak az ukrán fegyveres erők számára való biztosítása 
céljából az Európai Békekeret keretében megvalósuló támogatási intézkedésről szóló 
2022/338/KKBP határozata hatálya alá tartozó eszközök (halálos erő célba juttatására 
tervezett katonai felszereléseknek, valamint platformok) Magyarország területén 
szárazföldi és légi úton más szövetséges tagállamba történő szállítását.” 
 
Gyüre Pál: Szeretné kiemelni az utolsó mondatot, hogy „más szövetséges tagállamba 
történő szállítását”.  
 
Dorner Gábor: Köszöni, lezárta. 
 
Gyüre Pál: De nem feladatuk, hogy a … 
 
Dorner Gábor: A Javaslat díszpolgári cím adományozására, valamint az Önkormányzati 
bérlakás iránti kérelmek napirendi pontokat zárt ülés keretében javasolja tárgyalni. Kéri, 
aki a javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
151/2023. (VI.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Javaslat díszpolgári cím 
adományozására és az Önkormányzati bérlakás iránti kérelmek napirendi pontok 
tárgyalására zárt ülést rendel el. 
 
Dorner Gábor: Mindenkinek megköszöni a részvételt és a további napirendi pontok 
tárgyalására zárt ülést rendel el. A nyílt ülést 17 óra 26 perckor bezárja. 
 
 

-  k m f  - 
 
 
 
 

Karsainé Magyar Ildikó      Dorner Gábor 
   jegyző         polgármester 


